
 

                            
 
                 REPUBLIKA HRVATSKA 

 

KOPRIVNIČKO – KRIŽEVAČKA  ŽUPANIJA 
                   Županijska skupština   
   
     Koprivnica, 30. svibnja 2014.   

 
Z A P I S N I K   

  
sa 9. sjednice Županijske skupštine Koprivničko-križevačke županije, koja je održana  13. 
svibnja 2014. u Križevcima, Ulica Ivana Zakmardija Dijankovečkog 12, u prostorima 
Gradske vijećnice, s početkom u 16,00 sati.  
  
  Sjednica je sazvana dopisom KLASA: 021-01/14-01/4, URBROJ: 2137/1-01/05-14-
28 od 6. svibnja 2014. godine.  
 
Sjednici prisustvuju: 
 

a) članovi/članice Županijske skupštine: 
 -   Tomislav Babić, Marinko Bagarić, Mijo Bardek, Milan Bingula, Antun Bratanović, 

Stjepan Ciganović, Ivana Čurdija, Zlatko Delimar, Biserka Đura, Damir Felak, Vjekoslav 
Flamaceta, Zdravko Gašparić, Goran Gregurek, Tomislav Ivanek, Andrija Jendrek, Slavko 
Konfic, Goran Kovačić, Miroslav Kovačić, Božidar Krapinec, Ivan Knok,  Darko Ledinski, 
Marijana Markešić, Nenad Martinaga, Gordana Meñimorec, Vjekoslav Mužinić, Eugen Pali, 
Stjepan Peršin, Željko Pintar, Verica Rupčić, Tihomir Sokolić, Nada Stručić, Natalija Sučić, 
Zdravko Tuba, Vlatko Vargić. 
 

Sjednici ne prisustvuju član/članica: 
1. Franjo Car, opravdano, 
2. Irena Jagarinec Ištvanović, opravdano,  
3. Željko Lacković, 
4. Zlatko Makar, opravdano 
5. Zdravko Valjak, opravdano, 
6. Zvonimir Širjan, opravdano, 
7. Mladen Švaco. 
 

b) ostali prisutni: 
1. Darko Koren, župan,  
2. Ivan Pal, zamjenik župana, 
3. Darko Sobota, zamjenik župana,  
4. Marina Horvat Pavlic, pročelnica Upravnog odjela za poslove Županijske skupštine,  

župana i opće poslove,  
5. Robertina Zdjelar,  pročelnica Upravnog odjela za financije, proračun i javnu nabavu,   
6. Marijan Štimac, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo, komunalne djelatnosti, 

poljoprivredu i meñunarodnu suradnju,  
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7. Dražen Kozjak, pročelnik Upravnog odjela za prostorno ureñenje, gradnju, zaštitu okoliša 
i zaštitu prirode, 

8. Željka Koluder Vlahinja, pročelnica Upravnog odjela za zdravstveno-socijalne djelatnosti, 
9. Branka Cuki,  pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, znanost, sport i 

nacionalne manjine,  
10. Ljubica Belobrk Flamaceta, pročelnica Službe za unutarnju reviziju, 
11. Melita Birčić, ravnateljica PORE Razvojne agencije Podravine i Prigorja, 
12. Zlatko Filipović, ravnatelj Zavoda za prostorno ureñenje, 
13. Mladen Jozinović, direktor Trgovačkog društva „Piškornica“, 
14. Dragutin Guzalić, ravnatelj Županijske uprave za ceste Križevci, 
15. Draženka Vadla, ravnateljica Zavoda za javno zdravstvo, 
16. Sandra Sinjeri, zamjenica sanacijskog upravitelja Opće bolnice Dr. T. Bardek Koprivnica, 
17. Vesna Križan, ravnateljica Doma za starije i nemoćne osobe Koprivnica 
18. Marija Krajina, ravnateljica Doma zdravlja Koprivničko-križevačke županije, 
19. Dragutin Korošec, ravnatelj Ljekarni Koprivnica, 
20. Miroslav Anñelić, ravnatelj Ljekarne Koprivnica, 
21. Željko Dragač, Radio postaja Koprivnica, 
22. Sandra Levak Miklošić, Radio Drava,  
23. Zvonimir Markač, novinar,  
24. Sanja Dreven, viša referentica za poslove Županijske skupštine, 
25. Marija Kovačec, daktilograf u Upravnom odjelu za poslove Županijske skupštine, župana  

opće poslove, 
26. Tajana Mañer na stručnom osposobljavanju bez zasnivanja radnog odnosa u Upravnom 

odjelu za poslove Županijske skupštine, župana  opće poslove. 
 
   PREDSJEDNIK: Otvaram 9. sjednicu Županijske skupštine  Koprivničko- križevačke 
županije i pozdravljam sve prisutne današnjoj sjednici. 

Molim pročelnicu Upravnog odjela za poslove Županijske skupštine, župana i opće 
poslove da izvrši  prozivku članova i članica. 

 
(Pročelnica  Marina Horvat Pavlic vrši prozivku članova) 

  
 PREDSJEDNIK: Utvrñujem da je sjednici prisutno 34 članova od ukupnog broja 
članova i da ova Županijska skupština može donositi pravovaljane odluke.    
 Sada bismo prišli verifikaciji zamjene člana Županijske skupštine. 

Gospodin Marijan Novak dostavio je 10. travnja 2014. godine pisanu  obavijest o 
ostavci na mandat člana Županijske skupštine.  

U skladu sa Zakonom o lokalnim izborima dužnost člana Županijske skupštine 
umjesto gospodina Marijana Novaka obnašati će zamjenik kojeg odreñuje politička stranka. 

Molim Mandatno povjerenstvo da utvrdi i podnese izvješće koji će kandidat sa 
Kandidacijske liste Hrvatske demokratske zajednice obavljati dužnost člana Županijske 
skupštine kao zamjenik. 

 
 ZDRAVKO TUBA: Član Županijske skupštine Marijan Novak dostavio je 10. travnja 
2014. godine predsjedniku Županijske skupštine gospodinu Damiru Felaku pisanu izjavu, 
ovjerovljenu kod javne bilježnice Ankice Šimčić iz Đurñevca, o davanju ostavke na mjesto 
člana Županijske skupštine.  
 Gospodin Marijan Novak izabran je za člana Županijske skupštine s Kandidacijske 
liste Hrvatske demokratske zajednice. Dana 11. travnja Hrvatske demokratska zajednica 
odredila je zamjenika koji će obnašati dužnost člana Županijske skupštine, umjesto gospodina 
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Marijana Novaka, a to je gospodin Stjepan Ciganović iz Novog Virja. Mandatno povjerenstvo 
izvršilo je uvid u ovjerenu izjavu kojom se daje ostavka na mjesto člana Županijske skupštine, 
te nastavno u Kandidacijsku listu Hrvatske demokratske zajednice utvrdilo da se gospodin 
Stjepan Ciganović nalazi na toj listi, te da može obnašati dužnost člana Županijske skupštine 
kao zamjenik. 
 
  PREDSJEDNIK: Gospodin Stjepan Ciganović dao je prisegu na prošloj sjednici,  te 
nastavlja obnašati dužnost člana Županijske skupštine. 
    
 Molim pročelnicu  gospoñu Marinu Horvat Pavlic da nas  izvijesti o izvršenju 
zaključaka s prošle sjednice. 
 
 PROČELNICA: Svi opći akti prošli su kontrolu zakonitosti pri Uredu državne uprave, 
te su objavljeni u „Službenom glasniku“ broj 3/14.   
 
 PREDSJEDNIK:  Skraćeni zapisnik sa 8. sjednice smo primili. Ima li primjedbi na 
skraćeni zapisnik? 
 Ako nema konstatiram da se skraćeni zapisnik prihvaća.    
 Za današnju sjednicu primili smo prijedlog sa 22 točke dnevnog reda. 
 Otvaram raspravu o  prijedlogu dnevnog reda. 
 Ako se nitko ne javlja dajem prijedlog dnevnog reda na glasovanje. 
 
 Županijska skupština jednoglasno(34 glasa „za“) prihvaća sljedeći 
    

D N E V N I   R E D: 
  

1. Donošenje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Koprivničko-križevačke županije 
za  2013.,  s obrazloženjem,   

 
2. Donošenje Zaključka o rasporedu sredstava Proračuna Koprivničko-križevačke županije 

za 2014. godinu (jedinicama lokalne samouprave),      
 

3. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o korištenju sredstava Proračuna 
Koprivničko-križevačke županije  – Proračunska zaliha:         

a) za ožujak 2014. godine,        
b) za travanj 2014. godine,          

 
4. Donošenje Odluke o donošenju Ciljane III. izmjene i dopune Odluke o donošenju 

Prostornog plana Koprivničko-križevačke županije,     
 

5. Donošenje Odluke o usvajanju Akcijskog plana provedbe Županijske razvojne strategije  
Koprivničko-križevačke županije za razdoblje 2011.-2013. za 2014. godinu,    

 
6. Donošenje Odluke o izmjenama Odluke o odreñivanju uvjeta za kandidate za članove 

nadzornih, odnosno upravnih odbora, te uprava trgovačkih društava u kojima 
Koprivničko-križevačka županija ima dionice ili udjele,    

 
7. Donošenje Odluke o dopuni Odluke o osnivanju PORE Razvojne agencije Podravine i 

Prigorja za promicanje i provedbu razvojnih aktivnosti u Koprivničko-križevačkoj 
županiji,       
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8. Donošenje Odluke o osnivanju Savjeta za razvoj civilnog društva u Koprivničko-
križevačkoj županiji,    

 
9.  Donošenje Odluke o donošenju Programa energetske učinkovitosti u neposrednoj 

potrošnji energije  Koprivničko-križevačke županije za razdoblje 2014. do 2016. godine, 
       

10. Donošenje Odluke o donošenju Plana energetske učinkovitosti u neposrednoj potrošnji 
energije  Koprivničko-križevačke županije za  2014. godinu,   

 
11. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju Županijskog savjeta 

mladih Koprivničko-križevačke županije,     
 

12. Raspisivanje Javnog poziva za isticanje kandidatura za članove i zamjenike članova 
Županijskog savjeta mladih Koprivničko-križevačke županije,    

 
13. Razmatranje Izvješća o radu Županijskog savjeta mladih Koprivničko-križevačke 

županije za 2013. godinu, s prijedlogom Zaključka,   
 

14. Razmatranje Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom Koprivničko-križevačke 
županije za razdoblje 2008.-2015., prikaz stanja u 2013. godini, s prijedlogom 
Zaključka, 

   
15. Razmatranje Izvješća o radu Županijske uprave za ceste Križevci za 2013. godinu,  s 

prijedlogom Zaključka,    
        

16. Donošenje Rješenja  o izmjeni Rješenja o razrješenju i imenovanju predsjednika i 
članova Upravnog vijeća Županijske uprave za upravljanje županijskim i lokalnim 
cestama   Koprivničko-križevačke županije,   

 
17. Donošenje Rješenja o osnivanju i imenovanju Stručne komisije za zajednička lovišta,       

 
18. Donošenje Zaključka o prodajnoj cijeni poslovnih udjela trgovačkog društva BISTRA 

d.o.o. Đurñevac, 
      

19. Razmatranje Informacije o radu i financijskim rezultatima zdravstvenih ustanova za 
2013. godinu, s prijedlogom Zaključka: 

a) Opće bolnice „dr. Tomislav Bardek“ Koprivnica, 
b) Zavoda za javno zdravstvo Koprivničko-križevačke županije, 
c) Doma zdravlja Koprivničko-križevačke županije, 
d) Zavoda za hitnu medicinu Koprivničko-križevačke županije, 
e) Ljekarni Koprivnica, 
f) Ljekarne Križevci, 

   
20. Razmatranje Informacije o radu koncesionara primarne zdravstvene zaštite za razdoblje 

01. 11. 2012. – 31. 12. 2013. godini, s prijedlogom Zaključka,    
 

21. Razmatranje Informacije o radu i Godišnjeg obračuna Doma za starije i nemoćne osobe 
Koprivnica za 2013. godinu, s prijedlogom Zaključka,     

 
22. Pitanja i prijedlozi članica i članova Županijske skupštine.  
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 PREDSJEDNIK:   Utvrñujem da je dnevni red prihvaćen sa 34 glasa „za“.  
Sjednice su održali: Odbor za financije i proračun, Odbor za zaštitu okoliša i prostorno 

ureñenje, Odbor za komunalne djelatnosti, Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb, Odbor za 
gospodarski razvoj, Odbor za statut i poslovnik, Odbor za poljoprivredu, šumarstvo i 
vodoprivredu, Odbor za izbor i imenovanja te Mandatno povjerenstvo.    

 
Klubovi članova Županijske skupštine takoñer su održali sastanke. 

  Prelazimo na 1. točku dnevnog reda.  
 

Točka 1. 
    

 PREDSJEDNIK: Godišnji izvještaj smo primili. Raspravu su proveli Odbor za 
financije i proračun i Odbor za statut i poslovnik i podržali su izvještaj.   
 Obrazloženje daje župan Darko Koren. 
 
 DARKO KOREN: Danas raspravljamo i usvajamo dokument koji je zbir činjenica, 
kada govorimo o financijskom poslovanju za 2013. godinu. On je posljedica izvornog 
usvojenog Proračuna kao i tri rebalansa Proračuna koji su se dogodili u 2013. godini. Ukupni 
prihodi i primici u 2013. ostvareni su od 142,2 milijuna kuna, što zajedno s prijenosom 
sredstva iz prethodnog razdoblja od 15 milijuna kuna iznosi 163 milijuna kuna. 
 Ono što bi u kontekstu prihoda želio reći, prihodi od poreza ostvareni su u iznosu 
nešto više od 50 milijuna kuna, što je otprilike 96% u odnosu na plan, što je zadovoljavajuće s 
obzirom na okolnosti. Ono što bi posebno izdvojio vezano uz naše prihode to je porez na 
cestovna motorna vozila koji je ostvaren u iznosu od četiri milijuna kuna, gotovo 90%. To 
naglašavam iz razloga što ćemo nastojati u ovoj godini primijeniti jedan model naplate, a 
inicirali smo ga mi kroz Zajednicu županija i to će biti prijedlog zakonske procedure da bismo 
prihod od poreza na cestovna motorna vozila prihodovali kod same registracije automobila. 
Taj porez smo od 2001. do 2003.  naplaćivali kroz poreznu upravu, to nije bilo 
zadovoljavajuće, pa smo prešli na prikupljanje tog prihoda samostalno kroz naše službe i to 
činimo zadnjih 10 godina. To je u odreñenoj mjeri povećalo uspješnost te naplate, meñutim, 
činjenica je da i to iziskuje odreñene probleme jer sve više ljudi nisu u mogućnosti te obveze 
izvršavati pa dolazimo u situaciju da moramo vršiti ovrhe, što je u svakom slučaju zahtjevno, 
a i neugodno je, s ljudske strane.  
 Prijedlog, da bi se naplata tog prihoda vršila kod same registracije vozila garantira 
100% naplatu. Ta naša inicijativa je prošla kroz raspravu na Zajednici županija i očekujemo 
da će biti proslijeñena u daljnju proceduru. 
 Rashodovna strana Proračuna iznosila je nešto više od 151 milijun kuna. Ono što 
treba naglasiti, da smo svake godine, do sada, imali prijenos sredstava u sljedeće proračunsko 
razdoblje. Jednako tako i na kraju 2013. godine imali smo prijenos sredstava u iznosu 
6.420.00,00 kuna. Ako se sjećate rasprava na Skupštini na tu temu, planirali smo 10 milijuna 
kuna pred kraj 2013. godine, no meñutim, zbog sredstava državnog proračuna za namjenu 
prijevoza učenika srednjih škola, isto tako za udio u servisiranju obveze javno privatnog 
partnerstva taj iznos nije 10 milijuna nego 6,4 milijuna kuna.   
 Ono što je pozitivno i što nas ohrabruje i čini zadovoljnima je da su nam sve 
kapitalne investicije u odnosu na 2012. godinu povećane za duplo. U 2012. godini to je bilo 
13.200.000,00 kuna, a u 2013. 24.850.000,00 kuna, što samo po sebi dovoljno govori. 
Vjerujem da pratite dogañanja ove vrste i u našim susjednim županijama, gdje se može uočiti 
da mnoge regionalne samouprave imaju dosta problema u servisiranju svojih obveza što ima 
za posljedicu iskazivanje manjka prihoda nad rashodima. Mi smo u skupini onih rijetkih 
županija koje na svu sreću nemamo takvu vrstu problema. Posljedica je to, kako ja volim reći, 
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iako netko to tretira možda na drugačiji način, jednog konzervativnog pristupa proračunskim 
politikama u trošenju novaca isključivo onoliko koliko imamo na raspolaganju. Bolje potrošiti 
kasnije nego li unaprijed, a to sve skupa garantira jednu financijsku stabilnost koja nam 
omogućava normalno funkcioniranje i poslovanje. Ovaj dokument je zbir svih tih naših 
politika i ponašanja sa proračunom. Predlažem da prihvatite ovakav prijedlog Godišnjeg 
izvještaja o izvršenju proračuna. 
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova članova žele javiti?   
 
 TOMISLAV BABIĆ: Klub članova SDP-a, HNS-a, HSU-a i HSLS-a podržati će 
ovo izvješće, s tim da bi upozorili na neke brojke. U odnosu na 2012. godinu smanjen je 
povrat zajmova, realizacija je samo 49% u odnosu na 2013. Zatim, primici i povrati od 
glavnica 28,77% i povrati zajmova svega 33,65% u odnosu na 2012. godinu. Nije nam jasno 
da se u ovo vrijeme krize nije uspjelo utrošiti novce i Upravnom odjelu za poljoprivredu i 
turizam, realizacija u odnosu na plan Proračuna za 2013. je svega 61%, kod Upravnog odjela 
za gospodarstvo i komunalne djelatnosti, kapitalne donacije svega 31%, isto tako i PORA 
svega 76%. Mislimo da je nemoguće da nema ljudi koji bi uzeli novac.  
 Ovo što se župan, da kažem, pohvalio da je prenesen višak od 6.240.000,00 kuna, po 
nama, da se možda pametnije rasporedilo, da se rasporedilo jedinicama lokalne samouprave 
više bi se postiglo s time, nego s time što je novac ostao na računu. Podržat ćemo Godišnji 
izvještaj o izvršenju proračuna.  
 
 PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. 
 
 DARKO KOREN: Oko tehničkih pitanja uz postotak povrata kredita ne mogu sada, 
napamet, odgovoriti. Možemo to naknadno dati.  
 Ono što ću reći uz vaš komentar, ja sam na prijašnjim sjednicama, kada je bila riječ 
o tome, rekao da ni mi nismo zadovoljni sa dinamikom i realizacijom pojedinih programa u 
sektoru gospodarstva, a posebno naglasak na poljoprivredu. To nije nešto na što mi možemo u 
tolikoj mjeri utjecati, osim na način da sredstva prenamijenimo za one programe koji se više 
troše. To i sada činimo. U velikoj mjeri smo to uspjeli napraviti, slažem se s vašom 
primjedbom, ne mogu ju osporavati. Teško je u današnje vrijeme biti siguran da će netko 
uspjeti u nekom programu, postići onaj efekt zbog kojega je on i zamišljen. Svi bi voljeli da je 
stanje u poljoprivredi i općenito u gospodarstvu bolje i da ljudi imaju hrabrosti ulaziti u neke 
rizične plasmane. Nažalost, to nije tako i u tom smislu mi  u ovoj 2014. godini pratimo 
izvršenje programa i proračunskih pozicija. Jučer smo imali kolegij pročelnika gdje smo u 
tom smislu zauzeli stav da se prate svi oni programi i dinamika trošenja do 9. mjeseca da 
znamo koje ćemo pozicije i programe potrošiti, jer će vjerojatno biti rebalans na jesen, kad 
ćemo onda te pozicije prenamijeniti. 
 Što se tiče prijenosa sredstava, u najvećoj mjeri, znadete da smo imali poništenje 
jednog natječaja za izgradnju škole u Cirkveni, sredstva smo prebacili, dio tog prijenosa se 
odnosi na tu neizvršenu kapitalnu investiciju. Uložena je žalba jedne naše eminentne 
grañevinske firme, na sadržaj natječajne dokumentacije. Preko dva mjeseca je taj proces 
trajao u Komisiji za žalbe. Prošli petak smo dobili odluku Komisije za žalbe i žalba te tvrtke 
je odbijena. Natječaj sada ide dalje. To je 4,2 milijuna kuna predviñeno za tu investiciju. 
  
 PREDSJEDNIK: Dajem Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna na glasovanje. 
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 Nakon glasovanja Županijska skupština većinom glasova (32 „za“ i 2 „suzdržana“) 
donosi   

Godišnji izvještaj  
o izvršenju Proračuna Koprivničko-križevačke županije za  2013. godinu 

 
 Godišnji Izvještaj prilaže se zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 2. 
 

 PREDSJEDNIK: Prijedlog Zaključka smo primili. Raspravu je proveo Odbor za 
financije i proračun te podržao prijedlog. 
 Obrazloženje daje župan Darko Koren. 
 
 DARKO KOREN: Činjenica je da smo u ovom Proračunu tu poziciju sveli na jednu 
malu razinu, a isto tako moram reći unaprijed da očekujući odreñena povećanja proračunskih 
prihoda u ovoj godini, barem se nama tako najavljuje, s osnova koncesija na mineralne 
sirovine, sigurno ćemo još jednom raspravljati o toj točki. Znate da smo ju planski umanjili, 
jer nam se pred samo donošenje Proračuna interventno pojavio jedan neplanirani trošak za 
odštetu djetetu koje je stradalo u Osnovnoj školi u Drnju, tako da smo iz te pozicije reagirali. 
Ostalo je samo 1.060.000,00 kuna. Kod raspodjele smo se vodili nekakvom logikom, prije 
svega proračunskom, samodostatnošću jedinica lokalne samouprave, onim kriterijem koji se 
primjenjivao kad smo ta sredstva dodjeljivali kao decentralizirana sredstva od strane države. 
To više ne dobivamo već dvije godine, jer smo jako razvijeni.Unutar toga ima 14 jedinica 
lokalne samouprave za koje smo ostavili taj kriterij ispod 75% vlastitih prihoda po glavi 
stanovnika.Vodili smo se i nekim, možda dodatnim kriterijima, neke jedinice lokalne 
samouprave nisu dobivale u prošlom razdoblju ili su dobile manja sredstva. Ovo je prijedlog 
koji su napravile stručne službe u koordinaciji sa jedinicama lokalne samouprave temeljem 
zahtjeva koji su oni dostavili. Rasporeñena sredstva u najvećoj mjeri se koriste za pripremu 
projektnih dokumentacija za kandidiranje za neka ozbiljna sredstva na EU fondove. 
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova članova žele javiti?  
 
 IVAN KNOK: Na jednoj od prošlih sjednica govorio sam, kada smo donosili 
zaključke o raspodjeli sredstava jedinicama lokalne samouprave da nisu dovoljno naznačeni 
kriteriji zbog čega se odreñena sredstva baš ovako raspodjeljuju. Ovdje, ponovno, ti kriteriji 
nisu jasni, oni su načelni. Ovdje vidimo da imamo zahtjeve jedinica lokalne samouprave, 
negdje jedan projekt ili program, negdje tri, četiri projekta. U samom Zaključku stoji da će se 
sredstva koja su ovdje rasporeñena dati prema obrazloženju, to znači može biti jedan ili više 
projekata. Dakle, tu nije previše transparentno. S druge strane nemamo podataka, to bi se 
moglo naznačiti, kad govorimo o broju projekata i financijskoj potrebi za praćenje tih 
projekata ili programa, da se ta paralelna tablica sačini. Ako smo već približili ovih 14 
jedinica  lokalne samouprave s ovim kriterijima, to je već nešto, ali mislim da nisu dovoljno 
obrazložena rasporeñena sredstva. 
 S obzirom na novo obrazloženje koje je dao župan da će se još jednom, nakon 
rebalansa Proračuna, izvršiti raspored dodatnih sredstava, mi ćemo u Klubu ovaj prijedlog 
podržati.  
 
 PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu za članice i članove. 
 Ukoliko se nitko ne javlja za riječ dajem prijedlog Zaključka na  glasovanje.  
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 Županijska skupština jednoglasno (34 glasa „za“) donosi  
 

Z A K L J U Č A K 
 o rasporedu sredstava Proračuna Koprivničko-križevačke županije  

za 2014. godinu (jedinicama lokalne samouprave) 
 
 Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 3. 
 

 PREDSJEDNIK: Prijedloge zaključaka s izvještajima smo primili. Raspravu je 
proveo Odbor za financije i proračun i podržao je izvještaje.   
 Obrazloženje po potrebi daje župan Darko Koren. 
 Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici klubova članova žele 
javiti? Otvaram raspravu. 
 Glasuje o svakom prijedlogu zaključka posebno.  
 
 Nakon glasovanja o svakom prijedlogu posebno, Županijska skupština jednoglasno 
(34 glasa „za“) donosi  
 

Z A K L J U Č A K 
  o usvajanju Izvještaja o korištenju sredstava Proračuna Koprivničko-križevačke  
  županije  – Proračunska zaliha:         

a) za ožujak 2014. godine,        
b) za travanj 2014. godine. 

 
 Zaključci se prilažu zapisniku i čine njegov sastavni dio. 
 

Točka 4. 
 

    PREDSJEDNIK: Prijedlog Odluke smo primili.  Raspravu su proveli Odbor za  statut i 
poslovnik i Odbor za zaštitu okoliša i prostorno ureñenje i  podržali su  prijedlog.  
  Prije sjednice na klupe vam je podijeljen prijedlog Odluke koji je  usuglašen sa 
suglasnošću Ministarstva graditeljstva i prostornog ureñenja od dana 12. svibnja 2014. 
godine. 
 Obrazloženje daje Zlatko Filipović, ravnatelj Zavoda za prostorno ureñenje. 
 
 ZLATKO FILIPOVIĆ: Prve i druge izmjene Prostornog plana obrazložene su vam u 
prilogu. U III. izmjenama bila je planirana prekategorizacija naše brze ceste i autoceste, 
izmještanje čvora Lemeš te uvrštenje čvora Hlebine, dok je kasnije donesena druga Odluka da 
se odustane od toga i da se autocesta A12 prekategorizira u državnu cestu oznake DC10 u 
brzu cestu. Tu se vidi da kroz to čekanje su se opet neki prostorni parametri posložili, tako 
reći nismo ništa niti mijenjati. U toj Odluci stajalo je da će se u Prostorni plan uvrstiti koridor 
za izgradnju višenamjenskih meñunarodnih produktovoda za naftne derivate koji prostor za 
izgradnju budućih pretakališta odnosno prihvatnih stanica. To je odrañeno u III. izmjenama i 
dopunama, a u meñuvremenu je stigao zahtjev tvrtke Plin-acro da se u prostorni plan 
Koprivničko-križevačke županije uvrsti priključak planiranog meñunarodnog plinovoda u 
nacionalni plinovodni sustav. Takoñer i ova tema je uz svu korespondenciju i taj posao je 
završen.  
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 Nakon toga dolazi do Tvrtke URS iz Poljske i druge tvrtke iz Španjolske koji po 
narudžbi HŽ Infrastrukture daju zahtjev da će se raditi izrada projekta i ostale projektne 
dokumentacije za poboljšanje postojeće izgradnje II. kolosijeka željezničke pruge na dionici 
Križevci-Koprivnica-državna granica. Napominjemo da je taj dio od Botova do Koprivnice 
radila španjolska tvrtka, od Koprivnice do Križevaca URS iz Poljske. Taj dio je od strateškog 
interesa za Republiku Hrvatsku, jer taj koridor je naprosto koridor od državne granice Botova 
do Rijeke. On definira i našu prometnu infrastrukturu i geoprometni položaj, a takoñer i dio 
tih strateških pravaca i Europe i Hrvatske. U prvoj rundi razgovora sa projektantima, bila je 
tvrdnja da ne treba mijenjati županijski prostorni plan jer taj koridor imamo, ali kasnije 
razradom projekta je predviñeno da radi brzine od 160 km na sat, zbog nekih radijusa koje 
treba popraviti je potrebno ipak izmijeniti Prostorni plan. Zato su nas doveli u taj vremenski 
tjesnac da smo morali i to odraditi. Kako vidim taj vremenski raspored projektanata, njima bi 
odgovaralo da mi ne uspijemo to napraviti, jer vidim da su u nekim zakašnjenjima.  
 Spomenuo bi da su prikupljene sve suglasnosti od jedinica lokalne samouprave, to je 
dio procedure, i da je prikupljena suglasnost Ministarstva graditeljstva i prostornog ureñenja i 
dali su nam suglasnost koja vam je danas podijeljena na klupe.  
 Nakon svega rečenog,  znači, ta dvokolosječna pruga glavni je razlog što smo morali 
ubrzati s tim poslom i zadovoljiti sve rokove. 
 Za sve to postoje karte koje se mogu pogledati u našem uredu.  
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova članova žele javiti? Otvaram raspravu. 
 Ako se nitko ne javlja dajem prijedlog Odluke na glasovanje. 
 Nadam se da će ove dvije inozemne tvrtke pokazati kako one to rade puno brže od 
hrvatskih firmi i da će na vrijeme isprojektirati, a još prije da će se krenuti graditi. Da vidimo 
iz inozemnog iskustva kako oni to znaju bolje raditi nego naše domaće firme. 
  
 Nakon glasovanja Županijska skupština jednoglasno (34 glasa „za) donosi 
 

O D L U K U  
o donošenju Ciljane III. izmjene i dopune Odluke o donošenju  

Prostornog plana Koprivničko-križevačke županije 
 
 Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 5. 
   
 PREDSJEDNIK: Prijedlog Odluke smo primili. Raspravu su proveli Odbor za statut 
i poslovnik i Odbor za gospodarski razvoj i podržali su  prijedlog.  
 Obrazloženje daje  Melita Birčić, ravnateljica PORE. 
  
 MELITA BIRČIĆ: Ovaj dokument izrañen je upravo za potrebe izrade Županijske 
razvojne strategije koji daje cjelovit pregled zadaća potrebnih za provedbu Županijske 
razvojne strategije na godišnjoj razini. Ono što je bitno za naglasiti je da taj dokument 
predstavlja zbir svih proračuna jedinica lokalne samouprave, područne i regionalne 
samouprave te ostalih dionika koji provode ključne projekte koji doprinose ostvarenju ciljeva 
definiranih u Županijskoj razvojnih strategiji na području naše Županije. Ukupna planirana 
vrijednost u akcijskom planu je 525,8 milijuna kuna i ona je raspodijeljena na četiri definirana 
strateška cilja koja su definirana Županijskom razvojnom strategijom čija valjanost je 
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produžena na 2014. godinu. Ovaj Akcijski plan predstavljati će temelj za izradu izvješća o 
provedbi Županijske razvojne strategije za 2014. godinu koja će se raditi iduće godine.  
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova članova žele javiti?  
 
 TOMISLAV BABIĆ: Danas je 13. svibanj, znači, na pola godine smo, ali znamo da 
je to uvjetovano drugim razlozima, nadamo se da ćemo biti uključeni u izradu razvojne 
strategije koja će se raditi za iduće razdoblje. 
 
 PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu.  
 Ako se nitko ne javlja dajem prijedlog Odluke na glasovanje. 
 
 Nakon glasovanja Županijska skupština jednoglasno (34 glasa „za) donosi 
  

O D L U K U 
o usvajanju Akcijskog plana provedbe Županijske razvojne strategije  Koprivničko-

križevačke županije za razdoblje 2011.-2013. za 2014. godinu 
 
 Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 6. 
 
 PREDSJEDNIK: Prijedlog Odluke smo primili. Raspravu su proveli Odbor za statut 
i poslovnik i Odbor za gospodarski razvoj i podržali su  prijedlog.  
  Obrazloženje daje pročelnica  Marina Horvat Pavlic. 
 
 MARINA HORVAT PAVLIC: Osnovni tekst ove Odluke donijela je Županijska 
skupština na sjednici 2012. godine. U Odluci je navedeno da upravo ove sve kandidate koji su 
ovdje pobrojeni imenuje Županijska skupština. No, s obzirom da su stupile na snagu izmjene i 
dopune Zakona o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi kojima se upravo ta ovlast 
daje izvršnom tijelu, odnosno županu, u tom smislu bilo je potrebno izmijeniti i ovu Odluku, 
pa vam je kao takvu i predlažem da ju donesete. 
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova članova žele javiti? Otvaram raspravu. 
 Ako se nitko ne javlja dajem prijedlog Odluke na glasovanje. 
 
 Nakon glasovanja Županijska skupština jednoglasno (34 glasa „za) donosi 
 

O D L U K U 
o izmjeni Odluke o odreñivanju uvjeta za kandidate za članove nadzornih, odnosno 
upravnih odbora, te uprava trgovačkih društava u kojima Koprivničko-križevačka 

županija ima dionice ili udjele 
 
 Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
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Točka 7. 
  

 PREDSJEDNIK: Prijedlog Odluke smo primili. Raspravu su proveli Odbor za statut 
i poslovnik i Odbor za gospodarski razvoj i podržali su  prijedlog.  
 Obrazloženje daje pročelnica Marina Horvat Pavlic. 
  
 MARINA HORVAT PAVLIC: Što se tiče same forme mogu reći da je ona u redu. 
Sukladno Zakonu o ustanovama upravno vijeće predlaže Županijskoj skupštini donošenje 
ovakve Odluke. Ono što smo izmijenili u Odluci na prijedlog Upravnog vijeća je činjenica da 
smo dodali riječ „da se mogu davati jamstva uz suglasnost Županijske skupštine“. Ukoliko bi 
PORA davala jamstva mora za to zatražiti suglasnost Županijske skupštine.  
 
  PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova članova žele javiti? Otvaram raspravu.  
 Dajem prijedlog Odluke na glasovanje. 
 
 Županijska skupština nakon glasovanja jednoglasno (34 glasa „za) donosi 
 

O D L U K U  
o dopuni Odluke o osnivanju PORE Razvojne agencije Podravine i Prigorja 

 za promicanje i provedbu razvojnih aktivnosti u Koprivničko-križevačkoj županiji 
 

 Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 8. 
 
 PREDSJEDNIK: Prijedlog Odluke smo primili. Raspravu je proveo Odbor za  statut 
i poslovnik i podržao prijedlog.  
  Obrazloženje daje  zamjenik župana Ivan Pal. 
 
 IVAN PAL: Donošenjem ovog akta želimo napraviti jedan iskorak u suradnji s 
udrugama, odnosno sa civilnim društvom. Smatramo da su trendovi u društvu takovi da je 
uloga civilnog društva jedan korektiv svima nama. Mislim da u našoj Županiji imamo jedan 
vrlo dobar odnos sa udrugama, sa civilnim društvom. To nije na razini koja ne bi mogla biti 
uvijek bolja. Slušajući njihove prijedloge i njihove želje i uvažavajući to da s udrugama, po 
mojem mišljenju, dobro radimo, smatramo da bi formiranjem jednog ovakvog tijela moglo 
napraviti iskorak u našoj suradnji. Ima mnogo ljudi koji su više od nas samih uključeni u te 
procese i mogu nam dobro sugerirati koji su nam pravci daljnjeg razvoja u našoj Županiji.  
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova članova žele javiti? Otvaram raspravu. 
 
 Županijska skupština, bez rasprave, jednoglasno (34 glasa „za“) donosi  

 
O D L U K U  

o osnivanju Savjeta za razvoj civilnog društva u Koprivničko-križevačkoj županiji 
 
 Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio.  
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Točka 9. i 10. 
  
 PREDSJEDNIK: Predlažem da objedinimo raspravu za ove dvije točke.    Prijedloge 
Odluka  s pratećim dokumentima smo primili. Raspravu su proveli Odbor za statut i poslovnik 
i Odbor za gospodarski razvoj i podržali su  prijedlog. 
 Obrazloženje daje  Bojan Bajić predstavnik projektnog tima tvrtke koja je izradila 
Plan. 
 
 BOJAN BAJIĆ: Prošle godine izrañen je Program i Plan, s obzirom da su materijali 
bili razmatrani na dva savjetovanja sa svim županijskim odjelima, stigli su i na ovu 
Županijsku skupštinu. Ukratko ću predstaviti potrebu za programom i planom energetske 
učinkovitosti. To je planski dokument za vrijeme do tri godine koji se donosi u skladu sa 
Zakonom o učinkovitom korištenju energije u neposrednoj potrošnji te Nacionalnim 
programom energetske učinkovitosti i Nacionalnim akcijskim planom energetske 
učinkovitosti. Sukladno zakonu županija je odgovorna za praćenje neposredne potrošnje 
energije na svojem području, te ureñuje područja učinkovitog korištenja energije u 
neposrednoj potrošnji.   
 Sukladno odredbama Zakona ovaj Program sadrži prikaz stanja neposredne 
potrošnje energije, prognoze energetskih potreba u razdoblju 2014.-2016. prema sektorima, 
ciljeve uštede energije po sektorima u 2016., prijedlog mjera energetske učinkovitosti, 
vremenski plan, te financijske mehanizme za provedbu istih identificiranih mjera energetske 
učinkovitosti.  
 Plan energetske učinkovitosti izvodi se iz Programa i on je predstavljen ovdje samo 
za 2014. godinu. Takoñer sadrži rokove, ciljeve, mjere i nositelje aktivnosti, izvore potrebnih 
sredstava za financiranje, ulaganja i primjenu mjera poboljšanja energetske učinkovitosti.  
 U sklopu projekta mogu reći da je izrañena energetska bilanca za područje 
cjelokupne Županije. Ona osim sektora u neposrednoj potrošnji uključuje i procjenu 
proizvodnje energije na području Županije kao uvoz i izvoz.  
 Bitno je za istaknuti da su mjere za razdoblje 2014.-2016. i u Planu za 2014. 
segmentirane prema sektorima, a odnose se na sektor planiranje javne infrastrukture, 
osvještavanje i savjetovanja, zatim sektor kućanstva, sektor industrije, sektor prometa i neke 
opće mjere koje su dodane za strateško planiranje projekata na području Županije, koje nisu u 
financijskom planu ali su istaknute kao zasebne.  
 Takoñer, kao zaključno za pripremu i koordinaciju poslova provedbe programa 
energetske učinkovitosti kao i plana za 2014. zadužuje se Upravni odjel za gospodarstvo i 
komunalne djelatnosti Koprivničko-križevačke županije.   
 Nakon prihvaćanja ovi dokumenti, sukladno Zakonu moraju se dostaviti  
Ministarstvu gospodarstva, Ministarstvu graditeljstva i prostornog ureñenja te Fondu za 
zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost. Isto tako i godišnja izvješća moraju se dostaviti istim 
tim tijelima.  
 
   PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova članova žele javiti?  
 
  MARINKO BAGARIĆ: Mislim da su Program i Plan napravljeni dobro. Prije tri 
mjeseca razgovarali smo o tome i rekao sam da je šteta da nemamo taj program, no, nisam 
znao da je već napisan. Žao nam je da nije napisan i ranije, koliko sam pročitao trebao je biti 
gotovo na jesen prošle godine, pa bi onda mogli i u Proračun za ovu godinu staviti neke stvari 
koje se sada predlažu u Planu. Kad gledamo Plan za 2014. godinu mjere koje ste vi naveli, to 
je ukupno oko 11 milijuna, odnosno Županija bi trebala izdvojiti blizu četiri milijuna. 
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Postavljam pitanje da li mi imamo ta sredstva, da li će biti osigurana. Bilo bi nam drago da se 
taj plan, kao što je napisan, da se izvrši. 
 Budući da je on trebao biti napravljen prošle godine, a mi smo ga sada dobili, 
postavlja se pitanje i vremena. Prošlo je pet mjeseci, da li ovo sve što je navedeno u Programu 
ćemo stići, a u njemu piše da treba biti sve izvršeno u 2014. godini. Molio bih da napravimo 
sve da se to izrealizira. 
 Navedeno je isto tako da je on usklañen s Nacionalnim programom, nadam se da je 
usklañen i sa razvojnim program koji radi PORA, jer je PORA u dijelu koji govori o 
energetici, navodi troškove od dva milijuna, a u Planu je skoro četiri. Nadam se da ćete naći 
načina kako to u ovoj godini realizirati. 
 
 PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. 
 Ako se nitko ne javlja dajem prijedlog Programa energetske učinkovitosti na 
glasovanje. 
 
 Županijska skupština  jednoglasno (34 glasa „za“) donosi  

 
O D L U K U  

o donošenju Programa energetske učinkovitosti u neposrednoj potrošnji energije  
Koprivničko-križevačke županije za razdoblje 2014. do 2016. godine 

 
 Program i Odluka se prilažu zapisniku i čine njegov sastavni dio. 
 

 PREDSJEDNIK: Dajem na glasovanje prijedlog Odluke o donošenju Plana energetske 
učinkovitosti. 

 
 Županijska skupština  jednoglasno (34 glasa „za“) donosi 

 
O D L U K U  

o donošenju Plana energetske učinkovitosti u neposrednoj potrošnji energije  
Koprivničko-križevačke županije za  2014. godinu 

    
 Plan i Odluka se prilažu zapisniku i čine njegov sastavni dio.  
 

Točka 11. 
 
 PREDSJEDNIK: Prijedlog Odluke smo primili. Raspravu je proveo Odbor za  statut 
i poslovnik i podržao je prijedlog. 
 Obrazloženje daje pročelnica Marina Horvat Pavlic.  
 
 MARINA HORVAT PAVLIC: Donijet je novi Zakon o savjetima mladih. Od 2007. 
godine imamo osnovan Županijski savjet mladih i u tom smislu bilo je potrebno izmijeniti 
Odluku o osnivanju. Izmjene su opsežne, a ja ću vam samo nekoliko najosnovnijih elemenata 
iz tog Zakona pobrojiti da imate nekakav kratki pregled. Jedna od novosti je da se kod izbora, 
pored članova i članica predlaže da oni imaju i zamjenike. Izmijenjena je i dobna granica 
osoba koje kandidiraju za mjesto u savjetu mladih, te ona sada iznosi od navršenih 15  do 30 
godina, dok je do sada to bilo do navršenih 29 godina. Jedna od novosti je zasigurno i trajanje 
njihova mandata. Dosadašnje trajanje mandata bilo je dvije godine, dok je to sada povećano 
na tri godine. U prijelaznim i završnim odredbama navedeno je da postojećem sastavu Savjeta 
mladih traje do isteka, odnosno 12. srpnja 2014. godine.  
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 Što se tiče samog predstavničkog tijela i izvršnog tijela, tu ima nekoliko novosti, po 
novom Zakonu, a to je da predsjednik Županijske skupštine zajedno sa članovima županijske 
skupštine koje odredi, treba redovito, jednom u tri mjeseca, održavati sastanke sa savjetom 
mladih, a ista obveza vrijedi i za župana i njegove zamjenike, takoñer redoviti sastanci sa 
članovima savjeta mladih. 
 U tom smislu predlažem da podržite ove izmjene i dopune Odluke. 
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova članova žele javiti? Otvaram raspravu. 
  
 Županijska skupština, bez rasprave, jednoglasno (34 glasa „za“) donosi  
 

O D L U K U 
o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju Županijskog savjeta mladih  

Koprivničko-križevačke županije 
 

 Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 12. 
 
 PREDSJEDNIK: Prijedlog Javnog poziva smo primili. Raspravu je proveo Odbor za  
statut i poslovnik i podržao je prijedlog. 
 Obrazloženje daje pročelnica Marina Horvat Pavlic.  
 
 MARINA HORVAT PAVLIC: Nakon objave Javnog poziva Odbor za izbor i 
imenovanja provest će postupak prikupljanja prijedloga i potom obavijestiti Županijsku 
skupštinu koja donosi konačnu odluku tajnim glasovanjem o izboru članova/članica i 
zamjenika/zamjenica Savjeta mladih.   
 
    PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova članova žele javiti? Otvaram raspravu. 
 
 Županijska skupština, bez rasprave, jednoglasno (34 glasa „za“) prihvaća prijedlog za  
 

Raspisivanje Javnog poziva za isticanje kandidatura za članove i zamjenike 
članova  Županijskog savjeta mladih Koprivničko-križevačke županije 

 
 Javni poziv prilaže se zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 13. 
 
 PREDSJEDNIK: Izvješće smo primili.   
 Obrazloženje daje  predsjednik Savjeta mladih Dario Car. 
 
 DARIO CAR: Predsjednik sam Savjeta mladih Koprivničko-križevačke županije, ne 
još dugo, do 12. srpnja ove godine. Tu sam kako bi vam predstavio Izvješće o radu Savjeta 
mladih za 2013. godinu. Smatram da su aktivnosti koje su navedene u Izvješću kvalitetne i 
zanimljive mladima i da su jednako tako kvalitetno odrañene. No, tu se javlja jedno očito 
pitanje, naravno zašto nema tih aktivnosti više, odnosno zašto Savjet nije bio aktivniji u 2013. 
godini. Mislim da je glavni problem neaktivnost pojedinaca. Imali smo velikih problema sa 
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samim sazivanjem sjednica i sa kvorumom. Ako već tu nastanu problem, kako uopće dalje 
nastaviti sa programom rada. Nije bilo moguće sa par ljudi koji su bili aktivni, svaka čast 
pojedincima, da se odradi posao za koji je odabrano 11 ljudi. Imam osjećaj da se, na neki 
način, članovi Savjeta tek sada, pred kraj mandata, bude i počeli su davati neke konkretne 
prijedloge i ideje, a kraj mandata se bliži i već je kasno za to. Nadam se da će sljedeći sastav 
koji po novom ima mandat tri godine, biti efikasniji i da će se više angažirati u radu. Da nije 
bilo pojedinaca koji su bili aktivni, mogu reći da bi Savjet kao takav bio raspušten, jer ne bi 
imao tko odraditi posao.  
 Na kraju bih htio zahvaliti Županijskoj skupštini na ukazanom povjerenju jer ste nas 
vi izabrali u Savjet mladih.  
 
 PREDSJEDNIK: Nadam se da će nakon izbora novog Savjeta mladih, njih 22, 
vjerujem da će imati puno ideja, a da ćemo župan i ja pokušati tim prijedlozima koliko će biti 
moguće i udovoljiti. 
 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? Otvaram raspravu. 
 Otvaram raspravu. 
 
 TOMISLAV BABIĆ: Budući se predsjednik odmah u uvodu posuo pepelom, neću 
biti prestrog, mada mislim, počevši od forme samog izvješća da se moglo dati malo više 
truda. Isto tako vidimo da je za rad Savjeta odobreno 71.000,00 kuna, ne znamo koliko je 
potrošeno od tih sredstava. Bez obzira na formu, zanima me, Savjet je mogao razmatrati 
pitanja i probleme mladih te donošenje odluka i drugih akata za unapreñivanje položaja 
mladih te predlaganje istih Županijskoj skupštini. Da li je Savjet i jedan problem ili pitanje 
raspravio i da li je poslao bilo što prema Županijskoj skupštini? Ne volim izvješća gdje su svi 
samo sudjelovali, osim na obilježavanju Meñunarodnog dana mladih, gdje sam i ja sudjelovao 
u nekim aktivnostima, pa mogu to pohvaliti.  
 
 PREDSJEDNIK: Dajem Izvješće na glasovanje. 
  
 Županijska skupština jednoglasno (34 glasa „za“) donosi  
 

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o radu Županijskog savjeta mladih  

Koprivničko-križevačke županije za 2013. godinu 
 

 Zaključak i Izvješće prilažu se zapisniku i čini njegov sastavni dio.  
 

Točka 14. 
 
 PREDSJEDNIK: Izvješće smo primili. Raspravu su proveli Odbor za  
komunalne djelatnosti i Odbor za zaštitu okoliša i prostorno ureñenje. 
 
 Obrazloženje daje Dražen Kozjak, pročelnik Upravnog odjela za prostorno ureñenje, 
gradnju, zaštitu okoliša i zaštitu prirode. 
 
 DRAŽEN KOZJAK: Izvješće bih podijelio na dva dijela. Jedan dio je,  rekao bih 
lokalni dio što se veže na naše gradove i općine vezano na odlaganje komunalnog otpada, 
mjere koje se poduzimanju, aktivnosti i obveze koje bi oni imali. Moramo, nažalost 
konstatirati da smo zamijetili u Upravnom odjelu za prostorno ureñenje, na temelju 
prikupljenih podataka, da su se u zadnje vrijeme jedinice lokalne samouprave malo pritajile 
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na tim aktivnostima u smislu da nam se dogodilo da se u zadnjih godinu dana nije otvorilo niti 
jedno reciklažno dvorište. Gradovi su nešto malo aktivniji, a ono jedino za čime mi težimo i 
što bi ovo Izvješće trebalo pokrenuti je to da se sve te aktivnosti intenziviraju i da se po 
otvaranju Regionalnog centra, počevši od tih svih odlagališta preusmjereno na 11 legalnih 
koje imamo, u roku od godinu dana od otvaranja regionalnog centra sav otpad smjesti na taj 
prostor. U tom smislu upućujemo kritiku, odnosno sugestiju jedinicama lokalne samouprave 
da aktiviraju svoje aktivnosti na tom području.  
 Ono što je novo je da je u srpnju prošle godine donijet novi Zakon o održivom 
gospodarenju otpadom, koji je takoñer jedinicama lokalne samouprave dao neke nove 
zadatke, izmeñu ostalog u zadnje vrijeme nam se sve češće pojavljuju zahtjevi za dobivanje 
što grañevinskih dozvola, što dozvola za postupanje otpadom na lokacijama gdje se prikuplja 
ili prerañuje, odnosno selektira odreñeni otpad. Ako to u prostornim planovima jedinica 
lokalne samouprave taksativno nije navedeno mi nažalost po ovom Zakonu ljudima ne 
možemo udovoljiti. Apeliram na načelnike da revidiraju općinske prostorne planove u smislu 
ovoga što smo imali za Županijski prostorni plan i da taj dio oko otpada postane aktivnija 
tema, odnosno da se kod prvih izmjena i dopuna vodi briga da svagdje tamo gdje u postojećim 
poslovnim zonama ili nekim novim zonama gdje se to na tim prostorima želi aktivirati, neka 
privredna aktivnost, gdje bi se pojavila neka potreba gospodarenja otpadom da se to 
prostornim planom predvidi.  
 U cijeloj toj priči obradili smo i Piškornicu. Tu je gospodin Jozinović, ako želi nešto 
reći o samoj Piškornici. 
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova članova žele javiti? Otvaram raspravu. 
 
 TOMISLAV IVANEK: Izvješće je cjelovito i sveobuhvatno. Imam par primjedbi. 
Molio bih da u ovakvim opsežnim izvještajima na zadnjoj stranici stavite kratice. Vjerujem da 
mnogi nisu mogli pohvatati sve kratice. Evo jednog podatka koji će vam biti vjerojatno 
zanimljiv. U Izvješću o komunalnom otpadu upotrebljavaju se podaci Agencije za otpad. Po 
tome najrazvijenije mjesto u našoj Županiji je Sveti Petar Orehovec. Da li je to istina ili ne? 
Sumnjam da je, ali htio bih dovesti u pitanje opravdanost ovakvih podataka i unošenje u 
Izvještaj. Zašto je najrazvijenije? Naime, postoji stroga korelacija izmeñu količine smeća po 
glavi stanovnika i razvijenosti nekog mjesta. Po ovom to ispada da je to Sveti Petar Orehovec. 
Moje pitanje je da li takvo skupljanje podataka, koje definitivno ne ukazuje na prave stvari,  
uopće ima smisao?  
 Molim predlagatelja ovog Izvještaja još jedno tumačenje, na stranici 11. je izvještaj 
o komunalnom otpadu za koji su  upisane nekakve brojke za koje ne znam ni mjerne jedinice, 
ništa ne znamo. Molim tumačenje brojki, o čemu se radi?  
 
 PREDSJEDNIK: Znači, član će dobiti pisano obrazloženje traženih podataka. 
 
 Županijska skupština jednoglasno (34 „za“) donosi 
 

Z A K L J U Č A K  
o prihvaćanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom Koprivničko-

križevačke županije za razdoblje 2008.-2015., prikaz stanja u 2013. godini 
 
 Izvješće se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio.  
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Točka 15. 

 
 PREDSJEDNIK: Izvješće smo primili, napominjem da je izvješće o provedbi 
Financijskog plana ŽUC-a sastavni dio 1. točke današnjeg dnevnog reda. Raspravu je proveo 
Odbor za komunalne djelatnosti i podržao Izvješće. 
 
  Obrazloženje daje  Dragutin Guzalić, ravnatelj Županijske uprave za ceste Križevci. 
 
 DRAGUTIN GUZALIĆ: Ovim Izvješćem pokušao sam napraviti presjek rada ŽUC-
a u prošloj godini, pa sam ga podijelio na dva područja, tako da svi oni koji, možda, 
nedovoljno znaju o ustanovi da ih uvedem u opće podatke o stanju cesta. U drugom dijelu 
iznio sam financijske pokazatelje za 2013. godinu sa pojašnjenjima. Ono što je bitno za prošlu 
godinu napomenuti, da je to bila specifična godina za Županijsku upravu, jer je obuhvaćala 
mandat tri ravnatelja. Jedan period u kojem je ustanovu vodilo Upravno vijeće ŽUC-a. Ja sam 
ravnatelj od 27. rujna 2013. Prvotni planovi održavanja cesta što obuhvaća redovno 
održavanje i pojačano održavanje i sve druge radove na cestama bili su veći za nekih 5,5 
milijuna kuna za 2013. godinu, no meñutim, u 7. mjesecu 2013. godine dolazi Pravilnik 
Ministarstva pomorstva, prometa i infrastrukture kao našeg resornog Ministarstva u kojem 
nam se sredstva za pojačano održavanje bitno smanjuju za našu Upravu za ceste sa 10 
milijuna na 4,5 milijuna kuna. Trebalo se prilagoditi takvom novom načinu financiranja 
smanjenim prihodima i prilagoditi poslovanje. U 9. mjesecu izrañen je rebalans Plana sa 36 
milijuna na 31.930.000,00 kuna. Prilagodili smo se toj promjeni koja je nastala prošle godine i 
općenito smo radili na drugačiji način. U jednom dijelu pojačanog održavanja cesta išli smo u 
javne nabave što se prijašnjih godina nije radilo zbog toga jer se to radilo kroz redovno 
održavanje, a na tih sedam javnih nabava uštedjeli smo bitan novac, nekih 20% smo dobili 
niže cijene, te na taj način uštedjeli oko milijun kuna. U 10. mjesecu prošle godine stabilizirali 
smo poslovanje Županijske uprave za ceste, nakon smanjenog priliva sredstva. Moram 
napomenuti da od 2012. godine onih 10 milijuna kuna je bio raspored svaki mjesec 1/12 bez 
potrebe dokazivanja što je ugovoreno, na koji način. To je bio redovan priliv svaki mjesec 
1/12. U 2013. godini Pravilnik govori nešto drugo, onih 4,5 milijuna kuna koje smo ostvarili 
po tom Pravilniku, za to sve smo morali provesti javne nabave, ugovoriti s izvoditeljima, 
izvršiti radove, napraviti primopredajne zapisnike i tek onda tražiti od Hrvatskih cesta. Nakon 
toga, krajem 2013. godine uspjeli smo ostvariti povrat sredstava od Hrvatskih cesta.  
 Iz 2012. godine iz investicijskog ciklusa koji je tada provoñen onih 13,6 milijuna 
kuna, koliko je bilo odreñeno za našu Upravu za ceste, ti radovi su iznosili oko 21 milijuna 
kuna sa PDV-om. Očekujemo od Hrvatskih cesta još i sada 4,7 milijuna kuna, račun situaciju, 
koji je trebao stići prošle godine. To se nije dogodilo prošle godine i zbog toga smo u 
poslovanju ostvarili ovaj višak od 3,7 milijuna kuna. To se sve vidi u financijskom izvršenju 
koje je predano i koje je sastavi dio Godišnjeg obračuna Proračuna. Taj višak od 3,7 milijuna 
kuna u poslovanju ćemo vrlo brzo morati namiriti, jer ovih dana očekujemo taj račun, 
odnosno situaciju od 4,7 milijuna kuna. Prošle godine planirali smo u rebalansu, a na isti 
način smo planirali i ove godine, jer i ove godine Pravilnik nam daje 4,5 milijuna kuna. 
Poslovanje je opet na razini 31 milijun kuna. Nadam se da ćemo sve to uspjeti normalno 
ostvariti. Ono što je bitno za napomenuti  da je Županijska uprava za ceste u 2012. godini 
napravila primopredaju 46 km javnih cesta kojima smo upravljali na područjima jedinica 
lokalne samouprave, odnosno Grada Koprivnice, te ceste su prešle u nadležnost Grada 
Koprivnice. Po Zakonu o cestama mi svaki mjesec iz svojeg poslovanja, svih prihoda koje 
imamo iz naknade za ceste i svih drugih prihoda vezanih za održavanje cesta izdvajamo 5,2% 
Gradu Koprivnici, pa je to prošle godine iznosilo 1,2 milijun kuna.  
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 Mi smo ustanova koja je obveznik plaćanja PDV-a. Pod istim uvjetima, po istim 
zakonima, pravilnicima kao i Hrvatske ceste, mi smo ustanova koja godišnje preko 6-7 
milijuna kuna plaća državi PDV-e.   
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova članova žele javiti? 
 
 TOMISLAV BABIĆ: Možda je kod Savjeta mladih bilo smiješno, bojim se da 
izvještaj o radu ove Ustanove koja upravlja, odnosno realizirano je 27 milijuna kuna, 
zaslužuje ipak malo bolje, mada se ravnatelj ispričao, vidjet ćemo dogodine. Ovo što nam je 
posebno upalo u oko i zanima nas objašnjenje, iako nije bilo za mandata gospodina Guzalića, 
znači sklopljen je zaseban ugovor za redovno održavanje javnih cesta za razdoblje od 1. 5. 
2013. do 31. 12. 2013. na iznos od 18,214.000,00 kuna, a onda je aneksom taj izvorni ugovor 
umanjen za 50%, znači na 9.249.000,00 kuna. Za ovu godinu je sklopljen ugovor za cijelu 
godinu u visini 13 milijuna kuna. Nije nam jasno tko, kome, zašto? 
 Nadalje, zanima nas da li je Županijska uprava za ceste uspjela nominirati ili 
pripremiti bilo kakve projekte za modernizaciju cesta na području Županije, da li je uopće po 
tom pitanju nešto učinjeno? Takoñer, od prošle godine, a i ove, od 31. 3. 2014. do 30. 4. 2014. 
bio je otvoren natječaj, poziv za pripremu projekata u sektoru prometa, Operativni program 
promet 2013. do 2017., zanima nas da li je Županijska uprava za ceste kandidirala išta? 
  
 PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. 
 
 IVAN KNOK: Kada govorimo o izvješću ŽUC-a bilo bi dobro da u ovim 
materijalima, ne samo prihoda nego i rashodne strane nemamo ovih osam pozicija. Kod 
drugih izvještaja vidimo klasifikaciju tih troškova. Bilo bi korektno da se to ujednači kod svih 
institucija koje podnose izvještaj ovoj Skupštini. To govorim iz razloga što mnogi od nas u 
Županijskoj skupštini ne znaju kud je otišlo za materijalne rashode 21 milijun kuna. Ne samo 
kroz zimsku službu, košnju trave, nego ima i drugih aktivnosti na koje su potrošena ta 
sredstva. Govorim o rashodnoj strani. To bi bila obveza da takvu metodologiju zadržimo. Iz 
takve metodologije vidjeli bi što smo sve izrealizirali u protekloj godini, a posebno zato što 
smo početkom 2013. godine sačinili program i dali zaduženja ravnateljima da pripreme 
dugoročniji program pojačanog održavanja cesta, obzirom da se prošle godine zatvorio kredit 
koji smo imali prethodnih godina. Uz ta oslobañanja kredita koji je iznosio oko četiri milijuna 
kuna, moglo se pristupiti pojačanom održavanju ili u raznim kombinacijama kao što smo 
imali s jedinicama lokalne samouprave prethodnih godina da bi se ipak ceste mogle održavati 
na način kako bi bile zadovoljavajuće za promet. Ovdje treba spomenuti da smo 2012. godine 
od nadležnog Ministarstva dobili 13,6 milijuna kuna izvanrednih sredstava kojima smo 
sanirali dosta cesta. Ostala je obveza za 2013. godinu koju vidimo iz ovih pozicija da su 
namirene, ali u svakom slučaju ono što je tada bilo stavljeno ravnatelju da se u 2013. sačini taj 
dugoročni program održavanja i modernizacije cesta za područje naše Županije. U Izvješću ne 
vidim da je to pripremljeno, a zaključak je bio, osim ako novo Upravno vijeće nije donijelo 
drugi zaključak, poslije 9. mjeseca prošle godine.  
 Ono što svakako nije prihvatljivo, nama kao članovima Županijske skupštine, da 
nema u prilogu zaključka ili odluke Upravnog vijeća o prihvaćanju ovog Izvješća. Jedan od 
tih razloga je i da naš Klub neće prihvatiti ovo Izvješće. Nelogično je, jer pod sljedećom 
točkom je ostavka predsjednika Upravnog vijeća, iz kojih razloga dosadašnji predsjednik nije 
htio potpisati to Izvješće, pa bih molio zašto nema Odluke Upravnog vijeća uz Izvješće za 
2013. godinu. 
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 PREDSJEDNIK: Molim ravnatelja da se očituje o nekim pitanjima vezanim na 
Izvješće. 
 
 DRAGUTIN GUZALIĆ: Po pitanju zašto je ugovor za redovno održavanje od 1. 5. 
do 31. 12. 2013. bio 18 milijuna, da bi na kraju bio devet milijuna. Iz razloga što je to bila 
poslovna politika i način razmišljanja na osnovu planiranih prihoda za 2013. godinu ravnatelja 
gospodina Janacha. Okolnosti poslovanja su se tijekom 2013. znatno promijenile. Radi se o 
Pravilniku kojim su smanjena sredstva. Dakle 5,5 milijuna kuna manje za pojačano 
održavanje plus 4,7 milijuna kuna očekivana situacija od Hrvatskih cesta za koju se vjerovalo 
početkom 2013. godine, kada je bio predsjednik Upravnog vijeća gospodin Knok, da taj iznos 
Hrvatske ceste neće fakturirati Županijskoj upravi za ceste. Ravnatelj Janach slao je dopis 
Hrvatskim cestama, no, budući je Sporazum izmeñu Hrvatskih cesta i Županijske uprave za 
ceste u tom smislu da razliku namirenja od 13,6 milijuna do konačnog iznosa, koji je bio po 
javnoj nabavi, plaća Županijska uprava za ceste,Hrvatske ceste nisu o tome htjele raspravljati 
i postupaju po tom Sporazumu i nama tu fakturu od 4,7 milijuna kuna, koja još nije došla, 
plus 5,5 milijuna kuna smanjenje po Pravilniku. Tu je moralo nešto trpjeti, a to je redovno 
održavanje, odnosno smanjenje ugovora za redovno održavanje, da bi ja, kao i moji 
prethodnici mogli funkcionirati po pravilima fiskalne odgovornosti. Za to smo morali dati tu 
izjavu. Mora se dobro planirati da se ne bi doveli u situaciju da ste odgovorni za krivo 
planiranje i neplaćanje na vrijeme. Zašto je planirano u 2013. godini 13 milijuna, dakle novi 
ugovor, upravo zbog toga jer je u 2012. tih 10 milijuna, iz ovog viška ćemo podmiriti fakturu 
Hrvatskih cesta jer imamo višak iz poslovanja, a onaj nedostatak od 5,5 milijuna je kalkuliran 
upravo u tom dijelu redovnog održavanja gdje je to sada smanjeno s 18 na 13 milijuna kuna. 
Teško je kalkulirati točno, ali to je ta matematika. 
 Što se tiče nominiranja Županijske uprave za ceste za fondove EU. Ta tema je bila 
nekoliko puta načeta i razgovaralo se o tome. Županijska uprava za ceste kao i sve županijske 
uprave za ceste pa i Hrvatske ceste nemaju sreñeno imovinsko pravno stanje na cestama. 
Ceste nisu snimljene, nisu napravljeni elaborati za koje treba u budućem vremenu uložiti 
znatna sredstva. To je sve imovina neotuñivo vlasništvo Republike Hrvatske. U Zakonu stoji 
da je upravljač cestama dužan izrañivati te elaborate, samo nigdje ne stoji tko će to platiti i iz 
kojih sredstava. Ja sam poslao upit, znamo mi za sve te natječaje koji se provode, da li mi 
možemo geodetske elaborate, snimanje cesta, uvrstiti u te projekte, odgovor je ne. Radi se 
samo o projektima, o studijama koji su jedna nadgradnja iznad toga i tu ne možemo utjecati, 
sredstva za ovo moramo pronaći na drugom mjestu, iz svojeg redovnog poslovanja i to ćemo 
ove godine pokušati, nekih 250.000,00 kuna izdvojiti za geodetske elaborate.  
 Što se tiče pitanja gospodina Knoka, odnosno komentara, sva detaljna financijska 
izvješća s obrazloženjima dana su kao prilog kod 1. točke, odnosno Godišnjeg obračuna 
Proračuna. Što se tiče planova ŽUC-a za 2014. godinu, oni su napravljeni. Radi se o 
planovima pojačanog održavanja, radit će se na nekih 12 lokacija, nemam taj materijal ovdje, 
računajući na sredstva iz ovog Pravilnika, od 4,5 milijuna kuna, vrlo mala sredstva i na još 
dva milijuna oslobañanja iz sredstava redovnog održavanja. Moguće je napraviti i korekcije, 
izmjene i dopune plana nabave su uvijek moguće u tijeku godine. Ako će se dogoditi da doñe 
do povećanja sredstava, prihoda s naslova naknade za ceste, o čemu se dosta priča, rade to 
udruga ŽUC-eva, radi to udruga župana, razgovaraju s ministrom Dončićem. Dana su 
nekakva obećanja da će se taj Pravilnik mijenjati, da će se osloboditi nekakva sredstva, pa 
ćemo onda lako mijenjati plan.  
 Upravno vijeće provelo je raspravu o ovom materijalu i svaki potez ravnatelja 
Upravno vijeće zna.  
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 PREDSJEDNIK: Da napomenem gospodinu Knoku, nije zamijetio u materijalima 
pod 1. točkom postoji Zaključak Upravnog vijeća o usvajanju Financijskog izvješća za 2013. 
godinu. 
 Dajem Izvješće na glasovanje. 
 
 Županijska skupština većinom glasova (19 „za“, 14 „protiv“, 1 „suzdržan“) donosi  
 

  Z A K L J U Č A K 
 o prihvaćanju Izvješća o radu Županijske uprave za ceste Križevci 

 za 2013. godinu 
 
 Zaključak i Izvješće prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

 
Točka 16. 

 
 PREDSJEDNIK: Prijedlog Rješenja smo primili. Raspravu su proveli Odbor za 
komunalne djelatnosti i Odbor za izbor i imenovanja i podržali su prijedlog. 
 Obrazloženje daje pročelnica Marina Horvat Pavlic. 
 
 MARINA HORVAT PAVLIC: Prošle godine imenovani su članovi Upravnog vijeća 
Županijske uprave za ceste Križevci. S obzirom na činjenicu da je sukladno članku 22. Statuta 
Županijske uprave za ceste gospodin Darko Sobota dao ostavku, pred vama je prijedlog 
novog Rješenja i predlažem da ga podržite. 
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova članova žele javiti?  
 
 DARKO LEDINSKI: Kada je riječ o ovoj točci dnevnog reda, očekivao sam da će 
se javiti i drugi klubovi. U ime opozicijskog Kluba moram istaknuti našu zabrinutost i našu 
začuñenost koja proizlazi, možda, iz toga što nismo dovoljno dobro informirani o čemu se 
radi. Nadam se da u nedostatku informacija, kada je neka ustanova na dnevnom redu onda 
nas, novi je ravnatelj, možda nema iskustva, ona članove ne upućuje da  pročitaju financijske 
podatke u proračunu Županije, nego te ustanove. Vidim da je Dom za starije vrlo detaljno dao 
sve financijske podatke uz Izvješće. S obzirom da nigdje u materijalima nismo pronašli 
nikakvo obrazloženje ostavke dosadašnjeg predsjednika Upravnog vijeća ŽUC-a, a o koliko 
se važnoj ustanovi radi mogli smo čuti u prethodnoj točci dnevnog reda, onda u ime našeg 
Kluba u najmanju  ruku izražavam zabrinutost i čuñenje zašto nama ikakvih relevantnih 
obrazloženja, a neposredno prije ove Županijske skupštine utvrdio sam da je dožupan živ i 
zdrav. Nadam se da se ne radi o zdravstvenim razlozima. Ako su neki drugi razlozi u pitanju, 
nije nam jasno, zašto u jednoj najvažnijih ustanova čovjek koji je po svojoj funkciji, a i svemu 
ostalome jedan od najpozvanijih da preuzima odgovornost i vodi odgovornost za rad takve 
ustanove kao što je ŽUC, daje ostavku na svoju funkciju. U ime našeg Kluba očekujem da, 
ukoliko se ne radi o nekim osobnim razlozima, dožupan zadužen za resor gospodarstva, 
upravo ze ovaj resor povuče tu ostavku i da nastavi voditi ovu, važnu ustanovu u ovako 
zahtjevnim trenucima jer je on jedna od najpozvanijih osoba da to čini i u budućnosti.  
 
 PREDSJEDNIK: Mislim da možda i niste odabrali baš najboljeg čovjeka da u ime 
Kluba pita zašto netko nije objasnio ostavku, jer i gospodin Ledinski je nedavno podnio 
ostavku iz osobnih razloga na mjesto u Ministarstvu. Isto nije dalje to objašnjavao.  
 



 21

 DARKO LEDINSKI: Gospodine predsjedniče Županijske skupštine, poštujem vašu 
funkciju, poštujem vaše nadležnosti, obveze i odgovornosti koje imate, ali ovo što ste sada 
izjavili mislim da daleko prelazi vaše ovlasti, da nema nikakve veze s ovom točkom dnevnog 
reda o kojoj govorimo, a vi ste često pa i mene upozoravali, s pravom, da se uvijek moramo 
držati točaka dnevnog reda. Dakle, ovo o čemu ste vi govorili koga smo mi ispred Kluba 
odabrali da govori o nekoj točci dnevnog reda, je naše pravo, na koje vi na nikakav način ne 
smijete utjecati, a siguran sam da ne smijete to ni komentirati, barem ne u službenom dijelu. 
Mislim da ovo govori, ne samo o načinu na koji funkcionirate, ali to nije nikakvo veliko 
otkriće, mislim da bi u najmanju ruku bilo pristojno, ako imate elemente pristojnosti da se 
ispričate za ovakvu izjavu, ocjenjujući tko je koga izabrao i kakva je to osoba i da li je 
primjereno da ta osoba govori o ovoj točci dnevnog reda. Bilo bi pristojno da se ispričate, ali 
od vas tu ispriku ne očekujem, jer znamo o kome se radi.  
 
 PREDSJEDNIK: Zahvaljujem gospodinu Ledinskom, ja mu se duboko ispričavam, 
ako se on našao uvrijeñen nakon ove moje opaske, nisam imao namjeru nikoga uvrijediti, ali 
isto tako vi idete tražiti da netko odustane od svoje ostavke, ne znam, isto tako na osnovu 
čega. Pravo je svakog člana, svakog člana nekog upravnog tijela da bude u njemu ili da ne 
bude u njemu. Vi ste mene prozvali da sam vrlo nepristojan prema vama, pa ja samo povlačim 
analogiju izmeñu ove dvije stvari. Ostavka je dana iz osobnih razloga, vi ste u ime Kuba 
izrekli što ste imali izreći, ja dalje nastavljam voditi sjednicu.  
  Otvaram raspravu. 
 
 ANTUN BRATANOVIĆ: Ovoga se puta radi o odreñenoj principijelnosti. Očito da 
je dožupan koji je predsjednik Upravnog vijeća, prvi suradnik župana, a župan ga je nedavno 
imenovao na to mjesto, s razlogom ga je, vjerojatno, imenovao. Mislim da je to na neki način 
normalno da nas interesira koji nismo u toku i mislim da je to nešto što bi bilo interesantno 
znati i ostalim članovima i članicama Skupštine. Ne bi dožupan samo tako dao ostavku, samo 
radi nečega iz osobnih razloga. Ima tu nekakvoga razloga, pa ako dožupan možda ima koju 
rečenicu, bilo bi zgodno da tu rečenicu iznese, ako ne, neka šuti. 
 
 PREDSJEDNIK: Nigdje nije propisano, kao što je gospodin Bratanović rekao, 
zamjenik može i odšutjeti razloge, da mora obrazlagati razloge ostavke. 
 
 DARKO SOBOTA: Neću povući svoju ostavku, ona je zaista iz osobnih razloga, ali 
moram reći da vam se svima zahvaljujem koji ste u brizi zbog čega sam dao ostavku. Inače, 
ponosan sam na svoj rad i rad u Županijskoj upravi za ceste do sada.  
  
 PREDSJEDNIK: Dajem prijedlog Rješenja na usvajanje. 
 
 Županijska skupština većinom glasova (22 „za“, 12 „protiv“) donosi  
 

R J E Š E N J E  
o izmjeni Rješenja o razrješenju i imenovanju predsjednika i članova Upravnog vijeća 

Županijske uprave za upravljanje županijskim i lokalnim cestama Koprivničko-
križevačke županije 

    
 Rješenje se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
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     Točka 17. 
 
 PREDSJEDNIK: Prijedlog Rješenja smo primili. Raspravu su proveli Odbor za 
izbor i  imenovanja i Odbor za poljoprivredu, šumarstvo i vodoprivredu i podržali su 
prijedlog. 
 Obrazloženje daje zamjenik župana Darko Sobota. 
 
 DARKO SOBOTA: Kao što u obrazloženju piše da je Odlukom o ustanovljavanju 
zajedničkih lovišta na području naše Županije ustanovljeno šest zajedničkih lovišta koji se 
putem natječaja koja su dana u zakup našem Lovačkom savezu Koprivničko-križevačke 
županije i Lovačkoj udruzi Sv. Hubert Križevci, a kojima rok zakupa traje do kroz sljedeće tri 
godine. S obzirom da rok pojedinim lovištima zakup ističe 2015. a ta se pojedina lovišta 
nalaze na području više županija i sukladno Zakonu o lovstvu gdje je propisano da ta 
zajednička lovišta ustanovljava izmjene granice provodi nadležno tijelo, uz sve ostale zadaće 
predlaže se Županijskoj skupštini osnivanje i imenovanje Stručne komisije kako ste u 
prijedlogu dobili.  
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova članova žele javiti? Otvaram raspravu. 
 Dajem prijedlog Rješenja na usvajanje. 
 
 (glasovanju nisu prisutna 4 člana Županijske skupštine) 
 
 Županijska skupština većinom glasova (29 glasova „za“, 1 „suzdržan“) donosi  
 

R J E Š E N J E 
o osnivanju i imenovanju Stručne komisije za zajednička lovišta 

 

 Rješenje se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio.  
 

Točka 18. 
 
 PREDSJEDNIK: Prijedlog Zaključka smo primili. Raspravu su proveli Odbor za 
financije i proračun i Odbor za komunalne djelatnosti i podržali su prijedlog. 
 Obrazloženje daje  župan Darko Koren. 
 
 DARKO KOREN: Htio sam da ovu odluku donese predstavničko tijelo, iako postoji 
zakonska mogućnost da župan donese odluku, ali poučen nekim negativnim primjerima iz 
prakse u posljednje vrijeme, u drugom ili trećem koraku taj predmet se nastavlja raspravljati u 
Gajevoj, odlučio sam da odluku o tome donesete vi. Genezu cijele teme znate, donijeli smo 
Odluku o prodaji našeg 10%-tnog udjela u trgovačkom društvu Bistra. Imamo vrijednost 
udjela, imamo nominalnu vrijednost udjela, ali smo tada dogovorili da ćemo od strane 
stručnog vještaka napraviti stvarnu vrijednost udjela. Angažirali smo jedno trgovačko društvo 
koje se bavi takvim procjenama. Ono je donijelo procjenu udjela na iznos od 180,56 kuna za 
jedan udio. Tu postoji mogućnost da se odredi tzv. fer cijena, kako oni to nazivaju. Nisam htio 
odluku o tome donositi sam i dogovarati iznos koji bi bio temelj kupoprodaje udjela nego je 
sljedeći naš postupak da donesemo Odluku o ovoj ponudi. Ukoliko u tom roku koji ćemo mi 
ponuditi ne bude ponuñača tada zainteresirani ponuñač može ponuditi cijenu o kojoj ćemo mi 
ponovno na nekoj od naših sjednica raspravljati i donijeti odluku da li nam je prihvatljiva ili 
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ne. S time sam ja na neki način skinuo teret odgovornosti te odluke sa sebe osobno, a svi 
ćemo skupa sudjelovati u donošenju odluke o kupoprodaji neke ponuñene vrijednosti za udio.  
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici odbora žele javiti? 
 Da li se predstavnici klubova članova žele javiti? Otvaram raspravu. 
   
 Županijska skupština, bez rasprave, jednoglasno (31 „za“) donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o prodajnoj cijeni poslovnih udjela trgovačkog društva BISTRA d.o.o. Đurñevac 

 
 Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 19. 
 
 PREDSJEDNIK: Informacije zdravstvenih ustanova smo primili. Raspravu je 
 proveo Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb i podržava informacije.  
 Pozdravljam ravnatelje zdravstvenih ustanova koji su nam se u meñuvremenu 
pridružili. 
 S nama su: 

- Sandra Sinjeri, zamjenica sanacijskog upravitelja Opće bolnice, 
- Draženka Vadla ravnateljica Zavoda za javno zdravstvo   
- Marija Krajina, ravnateljica Doma zdravlja, 
- Dragutin Korošec, ravnatelj Ljekarni Koprivnica, 
- Miroslav Anñelić, ravnatelj Ljekarne Križevci. 
 

 Ravnatelj Zavoda za hitnu medicinu gospodin Mato Devčić je na službenom 
putovanju i ispričao se. Ako će biti pitanja odgovoriti će pismeno.  
 Provest ćemo raspravu po točkama kako su upisane. 
 Molim gospoñu Sinjeri, zamjenicu sanacijskog upravitelja da nam kratko obrazloži 
informacije o radu i financijama Bolnice. 
 
 SANDRA SINJERI: Danas smo dobili obavijest od HZZO-a  kojom nas poziva na 
dodjelu priznanja, odnosno naša Bolnica je dobila priznanje za najbolju akutnu bolnicu III. 
kategorije.  
 Izvješće o radu Bolnice za 2013. godinu ste primili. Osvrnut ću se na neke važnije 
dijelove iz Izvješća. Broj zaposlenih se smanjio u odnosu na 2012. godinu. Imamo zabranu 
zapošljavanja, ali nemamo zabranu zapošljavanja vezano za liječnike. Prema našoj procjeni 
bilo bi dobro da imamo 30-tak liječnika više, time bi se povećala količina usluga koje bi 
dodatno mogli raditi u specijalističko-konzilijarnoj zdravstvenoj zaštiti.  
 Vezano za financije, spomenut ću da imamo manjak prihoda nad rashodima u iznosu 
od 22 milijuna kuna. Mi ne možemo za taj iznos smanjiti rashode, jer prihodi su nam se 
uvelike smanjili u odnosu na razdoblje iz 2012., da ne govorim i o godinama ranije. Uspjeli 
smo smanjiti rashode, ali ne toliki iznos. Na ono na što smo mogli utjecati smo utjecali, ali ne 
možemo utjecati na nekakve fiksne rashode koje imamo, a to su režijski troškovi i troškovi za 
plaće.  
 Prema pokazateljima broj bolesnika se povećao u odnosu na razdoblje 2012. Broj 
usluga u specijalističko-konzilijarnoj zdravstvenoj zaštiti se takoñer povećao. Smanjili smo 
prosječni broj dana ležanja u bolnici što se pokazalo kao dobro rješenje. Iskorištenost 
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kapaciteta je 76%. Ukoliko imate vi pitanja, izvolite pitati, da ne čitam sve podatke iz 
izvješća.  
 
 Da li se predstavnici odbora žele javiti po ovoj točki? Da li se predstavnici klubova 
članova žele javiti? Otvaram raspravu. 
 
 DARKO KOREN: Tema je preozbiljna, odnosno ustanova preznačajna za sve nas koji 
smo zaduženi za funkcioniranje sveukupnog života na ovom prostoru da bi prošla 
nezapaženo. Inače smo u jednom kompleksnom odnosu i pitanje je uopće davanja izvješća na 
ovu Skupštinu, obzirom da nadležnost nad Bolnicom Županija više nema. Povezuju nas ipak 
odreñena sredstva koja mi izdvajamo za funkcioniranje bolnice i u tom smislu je logika da se 
daje izvješće i nama. Mi imamo jednu korektnu komunikaciju s dr. Staparom, jer to zahtjeva 
situacija. Moram reći, a to bi sigurno potvrdio i dr. Stapar, nije dobra situacija. Malo će nama 
biti utjeha to priznanje od HZZO-a da spadamo u red vrlo visoko kvalitetnih zdravstvenih 
ustanova. To mi svi skupa znamo i posvjedočili smo si to puno puta. Mi s dr. Staparom 
razgovaramo na tjednoj razini, pokušavajući na sve načine pronaći mehanizme kojim bismo to 
stanje popravili. Mislim da je sustav u zdravstvu neodrživ, da je politika saniranja 
zdravstvenih ustanova po postojećem modelu totalno promašena i da je samo pitanje vremena, 
kada ćemo doći u rizik i prijetnju da taj sustav više neće moći na ovoj razini funkcionirati. 
Vjerujem da vi razgovarate, obraćam se uvaženom Klubu članova SDP-a, HNS-a i ostali 
partneri, na svojim tijelima, da imate informacije o tome. Apsolutno je zabrinjavajuće stanje i 
mislim da se svi skupa moramo založiti, možda zvuči demagoški, ali iskreno mislim da bismo 
morali svaki u okviru svojih mogućnosti pokušati utjecati na to stanje. Ne da mi nećemo moći 
zaposliti tih 30 liječnika, nije tema da mi neke liječnike privlačimo Koprivnici, došli bi 
liječnici u našu Bolnicu. Meñutim, mislim da generalno taj sustav neće moći opstati. To 
funkcionalno povezivanje, nisam siguran da u tom smislu rješava problem. Mi smo dr. 
Staparu predložili, zamolili ga da se on aktivno uključi u rad Savjeta za zdravstvo naše 
Županije. Ono što sam i od dr. Stapara čuo i što znam, stanje u bolničkom sustavu je kritično i 
krajnje je vrijeme da se to kaže, da se to zna. Ja sam nekoliko puta rekao, bez obzira da je 
netko drugi danas u ulozi dr. Stapara ništa ne bi mogao poduzeti. Problem je sustavne prirode, 
apeliram na sve koji u tom smislu mogu nešto pomoći da se angažiraju u bilo kojoj mjeri. Oni 
koji mogu u tom konceptu imati neku ulogu, dajte da razgovaramo, da pokušamo nešto 
napraviti da se stvari poprave, jer se bojim da će Bolnica do kraja godine biti u situaciji da 
neće moći obavljati svoju temeljnu zadaću, odnosno da će se svesti na puno manji obuhvat 
pružanja usluga nego što je to sada.  
 
 MIJO BARDEK: Slažem se sa županovom konstatacijom. No, meñutim, vratit ću se 
na izvještaje o zdravstvenim ustanovama koji su vrlo korektni. Pohvalio bih rad novog 
ravnatelja Zavoda za hitnu medicinu. U najboljoj poziciji je, jer je na tržištu, Zavod za javno 
zdravstvo. U najgoroj situaciji  je Bolnica. Vama za informaciju, ako ste danas čitali, MMF 
pritišće Hrvatski zavod za zdravstveno osiguranje ili staviti nove namete na grañanstvo, što 
neće prihvatiti sadašnji direktor. On je izabrao drugi put, dakle urediti sustav. Što to znači? 
Pritisnuti sustav. Novaca više neće biti i ovo što je gospodin Župan rekao to je točno, no 
meñutim, ono u čemu se mi bitno razlikujemo, a to je ono što je vaša funkcija, to je funkcija 
ravnatelja, vi morate imati nekakvo razmišljanje, strateški plan što učiniti pod A, B i C. To je 
vaš zadatak. Predložiti Županijskoj skupštini da mi svi zajedno nekakav teret podnesemo, 
pomognemo ravnatelju i vama u tim teškim odlukama. U tom smislu imam nekoliko pitanja. 
U sanaciji, do sada, nemamo ništa. Čak i da bude, ne vjerujem puno u sanaciju. Ne vjerujem 
ministru jer on za mene nije vjerodostojan. Sjetite se da nam je obećao pedijatriju, nema je. 
Sredstva neće biti veća. Ako i bude sanacija, bolnica će dalje ići i to su prevelika sredstva, 
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daleko veća, sjećate se kad smo imali rasprave. Opet ćemo ući krajem godine u krizu, čak ako 
bude bolnica u sanaciji, tu treba imati plan što činiti i tu zajednički snositi odgovornost i dati 
upute. Da li pružati ovaj oblik usluga ili će biti pad kvalitete zdravstvenih usluga, odnosno 
obim zdravstvenih usluga? To su bitne stvari o kojima treba razmišljati. Da li imamo A i B 
plan, o tome treba razmišljati. To je pitanje Vama Župane ili gospodinu Staparu.  
 Drugo pitanje za gospodina Stapara, svi mu želimo uspješni rad, no meñutim, iz 
Izvješća se puno ne vidi. Ono što bi ja kao liječnik i bivši djelatnik postavio pitanje, a ne vidi 
se iz izvješća, ne vidim razloga, a to treba urediti sustav iznutra, za prevelike liste čekanja. 
Ima razloga tamo gdje su veliki materijalni troškovi, skupi ugradbeni materijali, od tamo gdje 
je samo ljudski rad. Grañani su nezadovoljni i moji stariji kolege. Pred pet-šest godina nije 
bilo tih listi čekanja, bilo nas je manje. Što mislite poduzeti.  
 Kvalifikacijska struktura, govorili ste o popunjenosti, broj zaposlenih, on vam je 
kamen oko vrata. Što mislite tu napraviti? To je isto pitanje za Vas gospodine župane. Broj 
zaposlenih, a plaće su najveći teret, usudim se reći da neće moći sustav izdržati.  
  
 TOMISLAV BABIĆ: Budući je rasprava otišla šire od samog izvješća, dopustit ćete 
jednu rečenicu. Što se tiče sanacije, postoje nekakvi rokovi. Rok za predaju svih programa 
sanacije bio je 2. svibnja. Nakon toga Vlada ima dva mjeseca da te programe prihvati ili 
doradi i onda tek kreće sanacija koja se mora obaviti u roku od godinu dana.  
 
 PREDSJEDNIK: Da li gospoña Sinjeri želi odgovoriti na neka od ovih pitanja? 
 
 SANDRA SINJERI: Gospodinu Staparu ćemo prenijeti ovo o čemu se raspravljalo 
ovdje. Vezano uz sanaciju, da mi smo ušli u postupak prošle godine, to bi nazvali I. fazu, koja 
je bila predviñena za podnošenje programa. Imali smo dodatne dopune programa. Program 
sanacije je prihvaćen i sada je II. faza koja je počela 2. 5. i to isplatom dobavljačima za 
lijekove i potrošni medicinski materijal, znači dug na dan 31. 12. 2013. godine.  
 Vezano na liste čekanja, u pravu ste, liste čekanja jesu velike. Tu imamo slijedeći 
problem, sve više je pacijenata koji dolaze s potrebom za više pretraga. Sve više je pacijenata 
koji žele doći u našu bolnicu. Imamo nedostatak liječnika. Kako je prošle godine bio štrajk 
medicinskog osoblja, uspjeli smo sanirati tzv. štetu nastalu u štrajku, znači, svi pacijenti su 
pregledani. Velika je navala pacijenata za dijagnostičke pretrage i tu je problem jer se s ovim 
brojem liječnika ne može organizirati rad u ambulantama kroz cijeli dan.  
 Vezano za broj zaposlenih mogu reći da nismo otpuštali zaposlenike, nego se broj 
regulirao prirodnim odljevom, kako su odlazili nismo dobivali zamjene. Sa manjim brojem 
zaposlenih, kroz neki period, na razini smo 2008. godine.  Više je problema oko toga kako se 
vrednuju usluge liječnika, na koji način se plaćaju.   
 
 PREDSJEDNIK: Mislim da nam je svima jasan problem, teško da netko ima rješenje 
jer problem su novci, kojih očigledno nedostaje. Iz Izvješća se vidi da nemamo dovoljno 
financijskih sredstava za sadašnji sustav, ali da bi kvalitetno funkcionirao trebao bi još 30 
liječnika koji koštaju iks novaca, a uz njih i prateće osoblje, a ovo nam ne garantira onakav 
nivo usluga kakav bi mi svi željeli.  
  
 VERICA RUPČIĆ: Nema tome davno, unazad par godina je rečeno da fali 87 
liječnika. Bila je napravljena shema točno prema strukturi, kojih struka. Znači da se i tu nešto 
promijenilo, promijenilo se na gore, odnosno, mislim da su se bitno smanjili standardi, što 
opet ide na štetu pacijenata. Vjerujem da gospodin Stapar dobro i kvalitetno radi svoj posao, u 
okvirima u kojima to može i koji su mu zadani. No, ne možemo se zavaravati jer smo čuli u 
nekoliko navrata, svaki puta vezano uz informacije koje smo tražili, da se ništa neće 
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pogoršati, odnosno da nikakva prava neće biti smanjena, što nije točno. Mislim da svi 
moramo biti toga svjesni i da to otvoreno moramo reći. Osobno me smeta kad se to zamata u 
celofan, sve će biti isto, neće biti isto. Pokušala sam doći u Koprivnici na red, nisam to 
uspjela, pa sam išla u Viroviticu, gdje sam se imala priliku uvjeriti što smo mi to dobili tim 
spajanjem. Bojim se da nismo dobili ništa, nego da smo puno izgubili i da ćemo još više 
izgubiti. Što se tiče liste čekanja, ne mogu se složiti s gospoñom Sinjeri, da ima sve više 
pretraga, da pacijenti trebaju sve više pretraga. Ima nas sve manje, brojčano padamo. Nešto 
jako ne štima sa listama čekanja.  
 Danas sam rekla u Virovitica i tamo su se složili sa mnom, da je naša bolnica u 
Koprivnici svemirska bolnica. Oni su rekli da je to točno i da su oni sretni što su spojeni s 
našom bolnicom, oni će puno više dobiti, a mi ćemo puno više izgubiti. 
 Mislim da se u svemu skupa potpuno pogubio čovjek i da se potpuno pogubio 
pacijent. Ako uzmemo u obzir, nije mi jasno, dr. Bardek je rekao da je preglomazni aparat 
zaposlenih. Nije mi jasno da fali 30 liječnika, ako jedna medicina sestra skrbi o 32 pacijenta 
na Odjelu traumatologije, tu nešto jako ne štima. Gdje je tu višak zaposlenih, da li je to u 
uredima administrativno osoblje? O čemu se radi. Osobno ne znam, ne razumijem, ako 
kažemo da je višak, ako te brojke to pokazuju, ako se vidi koji iznos ide za zaposlene, da je to 
jedan veliki dio cijelog financijskog dijela priče, a istovremeno vidimo da te sestre koje se 
stvarno trude, koje daju sve od sebe, svaka im čast, da ih nema dovoljno, osobno sam se 
uvjerila u to, ali me zanima gdje je taj višak?  
 
 TOMISLAV BABIĆ: Gospoño Rupčić, Vi ste obavili pretragu tri mjeseca ranije nego 
što bi ju obavili u Koprivnici, znači da je sustav ipak nešto učinio dobro pacijentima jer ste 
obavili pretragu.  
 
 TOMISLAV IVANEK: Tek na 19. točci dnevnog reda došli smo do toga da kažemo 
car je gol i to potpuno gol. Župan i gospoña Sinjere iznose probleme u Bolnici. To uopće nisu 
problemi, samo jedini u ovoj državi. Mi imamo probleme i te kako složene i ti problemi će se 
pojaviti i sa mirovinama i sa svim ostalim djelatnostima. To su dvije stvari oko bolnice. 
Problem naše Bolnice je u dvije stvari. Jedan problem je koji dolazi iz Vlade i ovim mjerama 
koje se provode i koje po meni dovode do još većeg kaosa. Drugi je vaš interni problem. Evo 
par jednostavnih primjera. Nevjerojatno je, ali vi ne možete dobiti informaciju u koprivničkoj 
bolnici koja je jedna od boljih u ovoj državi, da li vam netko dragi koji leži u bolnici na bilo 
kojem odjelu, živ, jer to ni jedna sestra, ni jedan medicinski tehničar ne smije reći, nego može 
samo doktor. Dajte oslobodite doktora od takvih problema, to može reći i dežurna sestra. 
Puno ima takvih stvari gdje se uopće ne vodi briga, a imate oko 800 zaposlenih, nevjerojatno 
je da od 800 zaposlenih, niste našli shodnoga da pogledate kako vam se otvaraju vrata na WC-
u, otvaraju se prema unutra, iz vlastitog iskustva zbog toga moje punice više nema. Znači, 
organizirajte i unutra, a vama koji se, očito, bunite, kad sam spomenuo centralnu vlast, morate 
priznati da ovo što rade, nažalost, vodi u jedan totalni kaos.  
 
 PREDSJEDNIK: Zaključujem ovu raspravu pod točkom 19a. i dajem na usvajanje 
Informaciju o radu Opće bolnice. 
 
 Županijska skupština jednoglasno (31 glas „za“) donosi 
 

  a) Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju  Informacije o radu i financijskim rezultatima Opće bolnice 

 „dr. Tomislav Bardek“ Koprivnica za 2013. godinu 
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 PREDSJEDNIK: Informaciju Zavoda za javno zdravstvo smo primili. Molim 
ravnateljicu gospoñu Draženku Vadla da nam dade kratki uvod.  
 
 DRAŽENKA VADLA: Zavod za javno zdravstvo još uvijek je ustanova koja 
financijski dobro posluje. Iskoristiti ću priliku da vas informiram, da ne bi iduće godine 
raspravljali nešto slično što se sada dogaña s bolnicom. Svim zdravstvenim ustanovama 
diktiraju nekakvi zakoni, propisi, mi sukladno tome i postupamo, odrañujemo sukladno 
Zakonu o zdravstvenoj zaštiti, člankom 101. propisne su naše aktivnosti Zavoda. Drugi dio 
odreñenih propisa diktira nekakve druge izvore financiranja, to su tzv. vlastiti prihodi. Iz 
našeg financijskog izvještaja ste vidjeli da oni  trenutno premašuju izvore koje nam dostavlja 
HZZO po ugovorenim aktivnostima. Jasno da HZZO nema novaca, jasno nam je isto tako da 
u gospodarstvu puno toga ide nizbrdo. To sve što u našem gospodarstvu šteka, isto to 
osjećamo u Zavodu za javno zdravstvo. Sa današnjim danom potaknuta je rasprava da se 
odreñeni zakoni i propisi koji diktiraju taj drugi izvor prihoda, tema su za izmjene i dopune. 
Danas sam poslala odreñene dopise županu i zamjeniku župana, pročelnici, nadam se da će to 
detaljno pregledati, kako bi možda sa ovim danom pokrenuli i više dali pozornosti na 
donošenje zakonske regulative koja može imati dalekosežne posljedice za Zavod za javno 
zdravstvo i funkcioniranje ustanove u ispunjavanju naših aktivnosti koje su definirane 
zakonski.  
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Predstavnici klubova 
članova? Otvaram raspravu. 
 
 Županijska skupština, bez rasprave, jednoglasno (31 glas „za“) donosi  
 

b) Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju  Informacije o radu i financijskim rezultatima Zavoda  

za javno zdravstvo Koprivničko-križevačke županije 
 
 PREDSJEDNIK: Informaciju Doma zdravlja smo primili. Molim ravnateljicu gospoñu 
Mariju Krajina da nas kratko izvijesti o radu Doma zdravlja. 
 
 MARIJA KRAJINA: U Domu zdravlja imamo novu djelatnost, to je 10 timova 
sanitetskog prijevoza koji su nam ostali odvajanjem Zavoda za hitnu medicinu. Tako da je 
sanitetski prijevoz ostao u Domu zdravlja. Mi smo tih 10 timova jako dobro ekipirali i 
opremili. Sada se to u praksi pokazuje manjkavo, jer je Zavod za hitnu medicinu bio 
prehospitalna hitna služba u Domu zdravlja koja je sa sanitetskim prijevozom funkcionirala 
jako dobro. Sada oni vide da bi bilo dobro da je ostao sanitetski prijevoz.  
 Ambulante koje iz koncesije prelaze u Dom zdravlja, većinu njih nalazimo u lošem 
stanju, pa i tu imamo velike troškove.  
 Specijalističko konzilijarna djelatnost koja postoji u Domu zdravlja i to u dvije 
ispostave, fizikalna medicina i rehabilitacija. Imali smo dežurstvo po punktu koje od ove 
godine više ne radi. Tu je bilo upita na prošloj sjednici Županijske skupštine. Odgovor ste 
dobili, znate kakva je situacija.  
 Osvrnula bih se na novo financiranje koje je počelo od 2013. godine. Do sada je to bio 
broj pacijenata i glavarina po dobnim skupinama, a od 1. 4. 2013., odlučeno je da se dobije 
odreñeni iznos oko 17.000,00 kuna za normalne timove nekog hladnog pogona da bi se 
pokrenula naknada za troškove same ordinacije. Prema broju opredijeljenih osiguranih osoba 
se davala glavarina. To je nešto sigurno, a opet vezano uz broj pacijenata, uz dobne skupine, 
jedan odreñeni iznos koji je HZZO davao. Ostalo je trebao liječnik zaraditi sam, a to su 
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dijagnostičko terapijski postupci, to je kvaliteta ugovornih obveza, učinkovitost, preventivni 
programi, kao dodatne mogućnosti, skupna praksa, savjetovališta. To su sve parametri koji su 
liječnici trebali uz ovaj iznos koji nije pokrivao režijske troškove, lijekove, potrošni materijal i 
njihove plaće. Oni su to morali dodatno zaraditi. Mogu reći da je tu bilo dosta problema, da 
smo krenuli jako slabo u tim postupcima, što se tiče djelatnika u Domu zdravlja. S te strane 
bilo je potrebno uložiti dosta truda, pa sam morala biti onaj koji moli, a to je urodilo plodom 
kod starijih kolega, a kod mlañih sam bila ona koji je gonič robova, tako da smo do kraja 
godine to donekle uskladili i nešto posložili i zaradili.  
 Što se tiče ostalog financijskog stanja kao što smo dali u obrazloženju, uz sav taj trud, 
uz kontinuiranu kontrolu nad potrošnjom, došlo je do značajnog smanjenja ukupnih rashoda. 
Bila je revizija izdataka za prijevoz zaposlenih, kontrola o potrošnji goriva kod vozila 
sanitetskog prijevoza koja su se svela na jednu normalnu granicu i godišnje uštede, vjerovali 
ili ne, oko 100.000,00 kuna. Isto važan stavak, izdvajanjem djelatnosti hitne medicine koja je 
veliki potrošač i za koje ne znate koliko vam za koji mjesec treba sredstava.  
 Smanjenju troškova doprinijelo je i smanjenje koeficijenata složenosti poslova prema 
Uredbi, dodatak prema Kolektivnom ugovoru u djelatnosti zdravstva, gdje nema božićnica, 
uskrsnica, regresa, raznih dodataka.  
 Spomenut ću da smo poslovali s viškom prihoda od 3.838.000,00 kuna što je jako 
dobar rezultat, da smo uspjeli manjak prihoda iz prethodnih godina koji se vukao 10 godina, 
da smo i taj dio smanjili i da više nemamo manjak.  
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Predstavnici klubova 
članova?  
 
 MIJO BARDEK: Mislim da su sva izvješća korektna i dobro napravljena. Ravnateljica 
je ovo jako lijepo obrazložila. Mislim da nema potrebe da svaki pojedinačno iznosi 
obrazloženje.  
 
 PREDSJEDNIK: Zaključujem raspravu i dajem na glasovanje ovu Informaciju Doma 
zdravlja. 
 
 (u Vijećnici su prisutna 32 člana Županijske skupštine) 
 
 Županijska skupština jednoglasno (32 glasa „za“) donosi 
 

c) Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju  Informacije o radu i financijskim rezultatima 

Doma zdravlja Koprivničko-križevačke županije 
 

 PREDSJEDNIK: Gospodina Devčića nema, pa otvaram raspravu po ovoj Informaciji. 
 Ako se nitko ne javlja dajem Informaciju na usvajanje. 
 
 Županijska skupština jednoglasno (32 glasa „za“) donosi 
 

d) Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju  Informacije o radu i financijskim rezultatima 
Zavoda za hitnu medicinu Koprivničko-križevačke županije 

 
 PREDSJEDNIK: Informaciju o radu Ljekarni Koprivnica smo primili. Molim 
gospodina Korošeca da nam kratko obrazloži materijal. 
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 DRAGUTIN KOROŠEC: Reći ću vam neke stvari što je i ravnateljica Zavoda za 
javno zdravstvo najavila, u ljekarništvu takoñer novaca nema. Vi to ne osjećate, ali neki 
pacijenti osjećaju u zadnje vrijeme. Defekture su sve veće, posebno nekih pakovanja i bit će 
ih još više. Zahvaljujući proizvoñačima lijekova, veledrogerijama i nama u ljekarnama još 
uvijek lijekova ima. Kao što ste mogli vidjeti potraživanja su oko šest milijuna. Ima jedan 
drugi problem, vidjeli ste sniženje cijena prošle godine 4%, ove godine je 12 do 15%, cijene 
lijekova na recept. Pomalo rastu, kompenziraju se lijekovi bez recepta. Najava je 
veledrogerija, ako ste čitali, Zakon o formiranju veleprodajnih cijena marži, ako to stupi na 
snagu 1. 8. oko isporuke lijekova. Kao predsjednik Sekcija ljekarni pri Udruzi poslodavaca u 
zdravstvu za sutra je sazvana Sekcija ljekarni da raspravimo te probleme koji su na pomolu. 
Ako to ostane i ovo što veledrogerije sada skidaju uvjete i rabat od kojeg mi živimo, jer 
usluga za prodaju lijekova na recept nam pokriva nešto manje od 30% naših troškova samo 
zaposlenih, a gdje su troškovi poslovanja. Sve ostalo moramo na onom drugom dijelu zaraditi. 
Bojim se, na kraju sljedeće godine da ćemo imati izvješće koje će biti znatno lošije, odnosno 
da će izvješće biti sa gubitkom.  
 
 PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. 
 
 Županijska skupština jednoglasno (32 glasa „za“) donosi 
 

e) Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju  Informacije o radu i financijskim rezultatima 

Ljekarni Koprivnica 
 

 PREDSJEDNIK: Informaciju o radu Ljekarne Križevci smo primili. Molim gospodina 
Anñelića da nam kratko obrazloži materijal. 
 
 MIROSLAV ANĐELIĆ: Ljekarna Križevci prošlu godinu završila je sa pozitivnim 
poslovanjem. Višak prihoda ostvaren je u iznosu 247.466,00 kuna. Kao što je gospodin 
Korošec spomenuo, u ljekarnama će se dogoditi veliki problemi u slijedećoj godini. Zadnja 
lista koja je išla u 6. mjesecu bilo je smanjenje cijena lijekova za 8%, a u veljači je bila nova 
lista kojom je smanjena cijena lijekova za 8%. Moramo izdati više recepata da bi imali 
fakturu prema HZZO-u isto. Što se tiče ostalog dijela, znadete da postoje specijalizirane 
trgovine za prodaju lijekova, a to se kod nas dogodilo u DM-u. Oni imaju osnovanu takvu 
djelatnost u svojim prostorima, tako da se i tu očekuje dio kolača koji će uzeti obavljanje te 
djelatnosti.  
 
 PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. 
  
 Županijska skupština jednoglasno (32 glasa „za“) donosi 
 

f) Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju  Informacije o radu i financijskim rezultatima 

Ljekarne Križevci 
  
 Sve informacije prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio.  
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Točka 20. 
 
 PREDSJEDNIK:  Informaciju  smo primili. Raspravu je proveo Odbor za zdravstvo 
i socijalnu skrb i podržao je informaciju.  
 Obrazloženje, ako je potrebno, daje zamjenik župana Ivan Pal. 
 Da li se predstavnici odbora žele javiti? Da li se predstavnici klubova članova žele 
javiti? Otvaram raspravu. 
 Dajem Informaciju na usvajanje. 
 
 Županijska skupština jednoglasno (32 glasa „za“) donosi 
  

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Informacije o radu koncesionara primarne zdravstvene zaštite  

za razdoblje 01. 11. 2012. – 31. 12. 2013. godini 
 
 Zaključak i Informacija prilažu se zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 21. 
 

 PREDSJEDNIK:  Informaciju  smo primili. Raspravu je proveo Odbor za zdravstvo 
i socijalnu skrb i podržao informaciju.  
 Molim ravnateljicu Doma gospoñu Vesna Križan da nam ukratko dade obrazloženje 
Informacije.  
 
 VESNA KRIŽAN: Spomenut ću ono što je bitno u ovoj godini, a to nije ušlo u ovu 
informaciju. To su cijene koje će od 1. 1. 2015. biti drugačije. Prošli tjedan su svi ravnatelji 
domova u Hrvatskoj bili u Zagrebu na sastanku, oko uvoñenja standarda koji bi bili mjerilo za 
kategorizaciju doma. Po kategorizaciji doma će se raditi cijene smještaja. Gdje ćemo biti 1. 1. 
2015. baš i ne znamo previše. Nadam se da će to naši umirovljenici uspjeti izdržati i da ćemo 
svi biti tu gdje jesmo. Ovog trenutka mogu reći da su liste čekanja izuzetno duge i ono što se 
svima vama zahvaljujem je to da ste uslišali naše molbe da ste nam dodijelili dodatnih 
300.000,00 kuna koje ćemo iskoristiti za opremu bolničkog dijela i tako bi prenamijenili 
stanarski dio u bolnički, jer nam je lista za bolnički dio najduža, čeka se gotovo šest godina. 
Trebat ćemo u tom dijelu i nove zaposlenike.  
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova članova žele javiti?   
 
 DARKO LEDINSKI: Mene je Klub ovlastio da govorim u ime Kluba, ja tu obvezu 
moram izvršiti, mislim da mi je mišljenje predsjednika Županijske skupštine iznad Kluba, pa 
prije nego počnem govoriti, želio bih čuti njegovo mišljenje da li sam u ovoj točci primjerena 
osoba, jer ako po njegovom mišljenju nisam, onda ćemo promijeniti, dok ne nañemo 
primjerenu osobu. 
  
 PREDSJEDNIK: Ne bih na ovakve upadice jednog saborskog zastupnika htio 
odgovarati. Neka on sam procjeni za što je primjeren, a za što nije. 
 
 DARKO LEDINSKI: S obzirom da nisam proglašen neprimjerenom osobom za ovu 
točku dnevnog reda, smatram da mogu govoriti u ime Kluba.  
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 Dom za starije i nemoćne osobe Koprivnica je kroz sve ove godine postojanja 
postavio vrlo visoke standarde rada i funkcioniranja i sve ove godine, pa i ovu godinu o 
kojom raspravljamo uspio je održati te vrlo visoke standarde. Zahvaljujući svim ljudima u 
našem županijskom domu, iza nas je još jedna godina izuzetnog zadovoljstva sa radom i 
funkcioniranjem naše županijske ustanove. Ono što nas i ove godine treba činiti 
nezadovoljnim, a na što, nažalost, ne može direktno utjecati je činjenica da je u prošloj godini 
zaprimljeno preko tisuću molbi, a da se ukupno smjestilo u prošloj godini svega 40 ljudi. To 
nije kritika na Dom, jer on ima kapacitet kakav ima i mogućnost prijma kakav ima, nego je 
činjenica da naši stari sugrañani nisu u ravnopravnoj situaciji, jer ne mogu doći do ovako 
vrhunskog smještaja usluge kakvu naš županijski dom pruža.  
 Ono zašto sam se javio je da vrlo važna informacija koju je spomenula ravnateljica, 
a to je mogućnost promjene ili usklañivanje cijena prema ekonomskim kriterijima. Bez obzira 
na stranačku pripadnost, s obzirom da se radi o jednoj od najosjetljivijih populacija, ljudi 
starije životne dobi, uvjeren sam da je nemoguće da doñe do bitnijih promjena  načina 
izračuna i naplate cijena s  1. 1. 2015. zato jer treba odraditi cijeli niz predradnji kako bi se 
omogućila pravednija cijena i pravednija raspodjela nego što je danas. Morat ćemo svi koji 
smo za to odgovorni, na svim razinama, davati točne i precizne informacije ljudima jer se tu 
radi o egzistencijalnim i vrlo važnim stvarima, radi se o opstojnosti Doma.  Treba pažljivo 
pripremiti i ono što ima smisla, a to je da se ne subvencionira mjesto smještaja nego da se 
subvencionira osoba.  
 
 PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu.  
 Ako se nitko ne javlja dajem Informaciju na usvajanje. 
 
    Županijska skupština jednoglasno (32 glasa „za“) donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
 o prihvaćanju Informacije o radu i godišnjeg obračuna Doma za starije  

     i nemoćne osobe Koprivnica za 2013. godinu 
 

 Zaključak i Informacija prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio.  
 

Točka 22.  
 

 PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu pod točkom „Pitanja i prijedlozi članova“.   
  

 ANTUN BRATANOVIĆ: Ja bih molio da Županija podrži obradu i  informatizaciju 
podataka o istraživanju boniteta tla na području naše Županije, Visokog gospodarskog učilišta 
u Križevcima sa 10.000,00 kuna. Vrlo je interesantno jer su čitavi boniteti istraženi na 
području Županije, po kulturama, po općinama, po mjestima, a to našim poljoprivrednicima i 
te kako koristi.  
 
 STJEPAN CIGANOVIĆ: Na Odboru za poljoprivredu prije dva mjeseca konstatirali 
smo da je veliki problem, a to je da čitava Županija nema jednu klaonicu za prisilno klanje 
stoke. Taj zaključak Odbora išao je prema Županijskoj skupštini, nisam onda još bio član ove 
Skupštine, interesira me dokle smo tu došli? Vjerujem da postoje interesi i politička volja i 
desnih i lijevih da se taj problem riješi. Konstatirali smo da je to veliki problem je stočar, kad 
doñe do takvog slučaja da stoka treba na prisilno klanje, jednostavno nema kamo s tim. 
Mislim da se u tom smislu treba poraditi kako taj problem riješiti.  
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 PREDSJEDNIK: Da li će izvršna vlast odgovarati sada ili ćete odgovore dati u 
pisanom obliku? 
 
 DARKO SOBOTA: U pisanom obliku.  
  

 PREDSJEDNIK: Završavam današnju sjednicu.  

 

 Dovršeno u 19,30 sati.  
  
 
ZAPISNIK SASTAVILA:        PREDSJEDNIK: 
       Sanja Dreven               Damir Felak, dipl. ing.  
 


